
ISSN 1847-7143 
LIST GRADA LEPOGLAVE
Godina: XII | Broj: 51 | Veljača 2019.

Investicija vrijedna 2 milijuna kuna       str. 2

Lepoglava se potvrđuje 
kao - grad projekata    str. 8-9

Za kapitalne investicije 
osigurano 25 milijuna kuna   str. 9

Noć muzeja u Lepoglavi   str. 16Novo navalno vozilo             str. 7 Laureati - Musulin i Hojsak str. 3

ROBERT DUKARIĆ - 
Predsjednik Gradskog vijeća 
grada Lepoglave                   str. 3

DJEČJI VRTIĆ

KAPITALNE POTPORE

PRORAČUN

BAŠTINAVATROGASTVO IZBOR NAJSPORTAŠA

RAZGOVOR



2  |  veljača 2019. veljača 2019.  |  3

Održana 12. sjednica Gradskog vijeća

Lepoglava ima najniži komunalni 
doprinos u Varaždinskoj županiji
Gradsko vijeće Grada Lepoglave održalo je 30. siječnja sjednicu na kojoj su 
prihvaćene odluke o komunalnom doprinosu, komunalnoj naknadi te o vi-
sini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu, odnosno u 
objektu za robinzonski smještaj.

Vrijednosti komunal-
nog doprinosa i komu-
nalne naknade odlukom 
Gradskoga vijeća ostale 
su - nepromijenjene. 

- Vrijednosti iznosa 
komunalnog doprinosa 
i komunalne naknade 
Grad Lepoglava nije mije-
njao već više od 15 godi-
na. Ekonomska vrijednost 
komunalne naknade, 
dakle, 0,20 kuna po me-
tru kvadratnom, daleko 
je najmanja od svih gra-
dova u Varaždinskoj žu-
paniji. Kroz komunalnu 
naknadu gledamo inte-
rese građana i gospodar-
stvenika koje ne želimo 
opterećivati, već potica-
ti. Istaknuo bih i da smo 
oslobodili plaćanja ko-
munalnog doprinosa sve 
investicije koje se rade u 
okviru POS-a, budući da 

planiramo izgradnju sta-
nova u centru Lepoglave. 
Komunalnog doprinosa 
oslobađamo i sve mlade 
obitelji koje žele izgraditi 
prvu nekretninu na po-
dručju Grada Lepoglave 
- istaknuo je gradonačel-
nik Marijan Škvarić na 
sjednici Gradskoga vijeća, 

koje je prihvatilo i Odluku 
kojom je utvrđena visina 
paušalnog poreza od 150 
kuna po krevetu u svim 
naseljima Grada Lepo-
glave u kojima se nalazi 
soba, apartman i kuća za 
odmor odnosno kamp  i 
objekt za robinzonski 
smještaj.

Predstavljeno arhitektonsko rješenje dječjeg vrtića u Višnjici 

Investicija vrijedna 2 milijuna kuna
Ove će godine u Višnjici biti izgrađen dječji vrtić - istaknuto je na sastanku 
na kojem su o realizaciji ovog projekta u Lepoglavi razgovarali gradonačelnik 
Marijan Škvarić, Josip Čelig, vijećnik lepoglavskog Gradskog vijeća iz Višnji-
ce, arhitekt Jurica Hajdarović i Petar Županić, voditelj Odsjeka za urbanizam, 
komunalne poslove i zaštitu okoliša Grada Lepoglave.

Tom je prigodom 
predstavljeno i konačno 
arhitektonsko rješenje 
budućeg vrtića, temeljem 
kojeg će ovih dana biti za-
tražena građevinska do-
zvola za njegovu gradnju. 
Nakon ishođenja građe-
vinske dozvole Grad Le-
poglava će prema planu, 
već početkom ožujka ras-
pisati i natječaj za izbor 
izvođača radova.

Novi dječji vrtić u Viš-
njici imat će površinu od 
oko 500 četvornih meta-
ra, a u njemu će moći bo-
raviti osamdesetak djece 
jasličke, mlađe i starije 
skupine.

Grad Lepoglava je, kao 
investitor, u ovogodiš-
njem proračunu za reali-
zaciju ovoga projekta osi-

gurao - 2 milijuna kuna. 
- Zahvaljujući ovoj, 

značajnoj investiciji Grad 
Lepoglava će biti korak 

bliže ostvarenju plana 
da svoj djeci na područ-
ju Grada Lepoglave bu-
de omogućen boravak u 
dječjim vrtićima. No, to je 
ujedno i važna demograf-
ska mjera, ali i projekt 
koji će omogućiti otvara-
nje novih radnih mjesta - 
naglasio je gradonačelnik 
Marijan Škvarić. 

Drage 
sugrađanke 
 i sugrađani,

u novu smo godinu 
krenuli s novim projekti-
ma komunalne i društve-
ne infrastrukture, koji će 
značajno pridonijeti kva-
liteti života građana. Više 
sredstava u proračunu 
omogućuje nam da inten-
zivno ponovo krenemo 
u ostvarivanje razvojnih 
projekata. Tu prije sve-
ga mislim na dogradnju 
dječjeg vrtića u Lepoglavi, 
izgradnju dječjeg vrtića u 
Višnjici, dovršetak druš-
tvenog doma u Kamenič-
kom Podgorju, daljnju 
sanaciju nerazvrstanih ce-
sta, izgradnju parkirališta 
i uređenje trga u Višnjici, 
ali i na naše strateške ra-
zvojne projekte, kakvi su 
Tehnološki centar drvne 
industrije, novi vatroga-
sni dom, gradska tržnica i 
Centar za posjetitelje.

S ponosom mogu ista-
knuti kako je Lepoglava 
jedini grad u Republici Hr-
vatskoj na čijem će se po-
dručju ove godine graditi 
čak dva dječja vrtića!

Ove kapitalne projekte 
realiziramo bez da naše 
građane dodatno optere-
ćujemo višim komunal-
nim dopirnosom ili većim 
prirezom, koji se na po-
dručju Grada Lepoglave 
nisu mijenjali već 15 godi-
na. Naša je praksa da ta-
kve projekte financiramo 
sredstvima iz europskih i 
nacionalnih fondova, pa 
se upravo Lepoglava ističe 
kao primjer dobre prakse 
u privlačenju sredstava iz 
fondova Europske unije. 
Posebno želim naglasiti 

kako Grad Lepoglava ima 
najniži iznos komunalne 
naknade i komunalnog 
doprinosa od svih gra-
dova u Varaždinskoj žu-
paniji. Dakle, s gradskim 
sredstvima upravljamo 
odgovorno, nastojeći da 
za financiranje kapital-
nih projekata iznađemo 
sredstva iz drugih izvora. 
Najbolji primjer za to je 
čak 14 aktualnih projeka-
ta koji će biti financirani iz 
kapitalnih potpora.

Važna nam je i tran-
sparentnost rada, sve in-
formacije i podatke želimo 
dijeliti s našim građanima, 
stoga smo i ove godine iz-
dali brošuru - Proračun u 
malom Grada Lepoglave 
za 2019. godinu, u kojoj 
smo prikazali strukturu 
našeg gradskog proraču-
na. Građani moraju biti 
obavješteni kako i na što 
se troši njihov novac!

Veseli me da se i Lepo-
glava ove godine prvi puta 
uključila u manifestaciju 
Noć muzeja, atraktivnom 
izložbom na kojoj smo 
predstavili našu vrijednu 
baštinu.

Nastavljamo predano 
raditi i unaprijeđivati kva-
litetu života u našoj Lepo-
glavi!

Vaš gradonačelnik
Marijan Škvarić
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IZ GRADA RAZGOVOR

Gradsko vijeće prihvatilo je odluke o komunalnom doprinosu te komu-
nalnoj naknadi

Na sastanku je predstavljeno i konačno arhitektonsko rješenje novog 
dječjeg vrtića 

RAZGOVOR Robert Dukarić, predsjednik Gradskog vijeća Grada Lepoglave

Prosperitet Lepoglave i njenih građana morao 
bi biti zajednički interes svih vijećnika
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Lepoglave Robert Dukarić rad Vijeća ocijenjuje visokom ocjenom, no, nastoji unaprijediti njegov 
rad, posebice se zalažući za primjerenu komunikaciju i demokratsko ozračje pri donošenju odluka, koje moraju biti u interesu 
Grada Lepoglave i njenih građana.

- Rad Gradskog vi-
jeća ocijenio bih s do-
brom trojkom, možda 
četvorkom, jer težimo 
još boljem i učinkoviti-
jem radu. Nastojim da 
sjednice Vijeća budu u 
demokratskom ozračju, 
ali s jasnim kodeksom 
ponašanja. Nemamo svi 
iste interese, ni ista raz-
mišljanja, no, na sjed-
nicama Vijeća nastojim 
održati primjerenu ra-
zinu komunikacije, na-
stojim biti fer i korektan 
prema svim članovima 
Vijeća, bez obzira na to 
kojoj političkoj opciji 
pripadaju, prema gra-
donačelniku i njegovom 
zamjeniku, prema zapo-
slenicima gradske upra-
ve. Nastojim uvesti prak-
su da vijećnička pitanja 
budu dobro pripremlje-
na, jasno formulirana i 
konkretna, te da su prije 
svega vezana uz Grad, u 
svakom smislu, od druš-
tvenog i gospodarskog do 
obrazovnog. Ponekad mi 
se čini da neki vijećnici 
pitanja postavljaju tek 
da bi nešto pitali. Sjed-
nice Vijeća održavaju se 
svaka dva mjeseca, pa 

vijećnici imaju dovoljno 
vremena pripremiti ja-
sna pitanja koja se odno-
se na stvarne probleme. 
Poslovnik je jasan, njime 
je za vijećnička pitanja i 
odgovore određeno sat 
vremena. Držim kako bi 
svi vijećnici trebali ima-
ti zajednički cilj, a to je 
prosperitet Lepoglave i 
naših građana. Posebno 
želim istaknuti kako svi 
vijećnici uvijek mogu 
dobiti sve informacije 
koje ih zanimaju vezane 
uz Grad Lepoglavu, rad 
Gradskog vijeća i grad-
sku uprave. Dužni smo 
naravno poštovati proce-
dure, no, sve važne teme 

vezane uz funkcionira-
nje Grada uvijek dođu na 
dnevni red sjednica Vije-
ća. Nastojim maksimalno 
izaći u susret vijećnici-
ma, njihovim idejama, 
prijedlozima ili primjed-
bama. Važno je da svi bu-
demo dobro informirani 
o radu Vijeća, a posebice 
da građani znaju zašto i 
kako radimo. Stoga se po-
sebice trudim da se neke 
teme ne “pretaču” iz sjed-
nice u sjednicu, već da 
nakon sadržajne raspra-
ve donesemo konkretne 
zaključke, kako bismo na 
novoj sjednici razmatra-
li nove teme - istaknuo 
je Robert Dukarić, pred-
sjednik Gradskog vijeća 
Grada Lepoglave. 

Kako ocijenjujete 
suradnju s gradonačel-
nikom i gradskim služ-
bama?

- S gradonačelnikom 
Marijanom Škvarićem 
imam više nego korek-
tnu suradnju. Ja sam iz 
HDZ-a, a on iz HNS-a, 
stranaka koje su u među-
vremenu postale partner 
na nacionalnoj razini, 
što nam je omogućilo no-
vu, kvalitetniju suradnju 

i u Gradu. U Lepoglavu 
često dolaze ministri, 
saborski zastupnici, oz-
račje je dobro i uspijeva-
mo sve probleme riješiti 
dogovorom. Obojica smo 
puno na terenu, pozna-
jemo probleme naših 
građana i uspijevamo 
za njih iznaći konkretna 
rješenja. Najbolji primjer 
za to je vrtić na Višnji-
ci, za koji je napravljen 
projekt, a uskoro će biti 
raspisan i natječaj, pa 
će Višnjica novi dječji 
vrtić dobiti na jesen ove 
godine. Moram istaknuti 
kako mi je žao što smo se 
razišli s HSS-om, s kojim 
smo u koaliciji izašli na 

prošle lokalne izbore, no, 
nažalost, o nizu pitanja 
kasnije nismo pronaš-
li zajedničke odgovore. 
Najlakše je rušiti prora-
čin, no, što nakon toga? 
Naše “političke” igre ne 
zanimaju naše građane, 
oni od nas zahtijevaju 
konkretne rezultate. Za-
to su nam na izborima i 
dali svoj glas. Lepoglava 
zbog niza razloga i speci-
fičnih problema kao brd-
sko - planinski kraj, još 
uvijek zaostaje za nekim 
drugim gradovima, stoga 
još upornije moramo ra-
diti i pažljivo razmotriti 
svaki prijedlog koji je u 
interesu razvoja i naših 
ljudi, bez obzira dolazi 
li iz HDZ-a, HNS-a, HSS 
ili neke druge političke 
stranke. Tako bi po mo-
jem mišljenju, trebali 
razmišljati svi vijećni-
ci. Siguran sam da svi 
vijećnici žele dati svoj 
doprinos razvoju Grada, 
no ponekad pristupaju 
na krivi način. Gradska 
uprava je na raspolaga-
nju svim vijećnicima i ni-
sam čuo da koji vijećnik 
nije dobio informaciju ili 

podatak koji je tražio.
Koje biste razvojne 

probleme posebice ista-
knuli?

- Statistički poka-
zatelji govore da je ne-
zaposlenost niska, ali 
statistika se može prika-
zati na razne načine. No, 
činjenica je da su naši 
sugrađani otišli u Eu-
ropsku uniju, pa i dalje, 
zbog premalih plaća, ali 
i zbog niza drugih razlo-
ga koji utječu na njihovu 
sigurnu egzistenciju. Sto-
ga svim našim ljudima 
moramo osigurati da se 
osjećaju sigurno, a to 
možemo ostvariti samo 
s bržim tempom razvoja, 
s novim investicijama, 
kao što su dvorane, ško-
le, vrtići, infrastruktura, 
prijevoz. S takvim će-
mo programima stvoriti 
uvjete za ostanak naših 
ljudi, ali i potaknuti one 
koji su otišli da se vrate. 
Držim da to mora biti na-
ša misija, jer kuća u kojoj 
nema ljudi propada. Isto 
je tako i s gradom u ko-
jem nema naroda. Zato, 
uvijek za narod i naše 
građane. 

Koliko pri tom po-
maže vertikala vlasti 
koju ste naglasili?

- U prijašnjem sazivu 
bio sam vijećnik i pot-
predsjednik Vijeća i do-
bro pamtim koliko nam 
je bilo teško zbog nera-
zumne odluke tadašnje 
vlade zbog koje su Le-
poglavi uskraćena zna-
čajna sredstva, koja su 
trebala biti iskorištena 
za razvoj i poboljšanje 
infrastrukture. No, ova je 
vlada na čelu s premije-
rom Andrejom Plenko-
vićem ispravila tu teš-
ku pogrešku, što nam je 
omogućilo da napravimo 
nove pomake, koji su već 
vidljivi. Proračun Grada 
nikada nije bio veći, što 
nam otvara mogućnost 
da učinimo još više. Niz 
mogućnosti nam pruža 
i ta vertikala vlasti, pri-
mjerice, saborski zastu-
pnici Anđelko Stričak i 
dr. Josip Križanić, uvijek 
su tu kada treba. Imamo 
podršku Ministarstva 
branitelja i ministra To-
me Medveda, državnog 
tajnika, generala Zdrav-
ka Jakopa, mog susjeda 
i prijatelja, koji pomaže 
gdje god je to moguće. To 
je sigurno važna sinergi-
ja koja donosi konkretne 
rezultate. Stoga sam si-
guran kako će ona i dalje 
biti izuzetno važna, kako 
bismo nastavili rješava-
ti naše probleme, kroz 
ulaganja u vrtiće i ško-
le, u komunalnu infra-
strukturu, prije svega u 
uređenje cesta, u pobolj-
šanje željezničkih veza, 
u razvoj poljoprivrede, 
gospodarstva, turizma. 
Planiramo, primjerice, u 
Lepoglavi graditi stano-
ve, nastojimo potaknuti 
snažniji turistički ra-
zvoj, prije svega ulažući 
u razvoj cikloturizma i 
sadržaje na Ravnoj gori. 
Imamo viziju razvoja, ra-
dimo kontinuirano i mi-
slim da smo na dobrom 
putu - zaključio je Robert 
Dukarić, predsjednik 
Gradskog vijeća Grada 
Lepoglave.

Lepoglava zbog niza razloga i specifičnih problema kao 
brdsko - planinski kraj, još uvijek zaostaje za nekim 
drugim gradovima, stoga još upornije moramo raditi 
i pažljivo razmotriti svaki prijedlog koji je u interesu 

razvoja i naših ljudi, bez obzira dolazi li iz HDZ-a, 
HNS-a, HSS ili neke druge političke stranke

Svim našim ljudima moramo osigurati da se osjećaju 
sigurno, a to možemo ostvariti samo s bržim tempom 
razvoja, s novim investicijama, kao što su dvorane, 

škole, vrtići, infrastruktura, prijevoz. S takvim ćemo 
programima stvoriti uvjete za ostanak naših ljudi, ali i 

potaknuti one koji su otišli da se vrate

Novi dječji vrtić u Višnjici 
imat će površinu od oko 
500 četvornih metara, a 
u njemu će moći boraviti 

osamdesetak djece 
jasličke, mlađe i starije 

skupine
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Uspješna godina Turističko kulturno - informativnog centra 

Pouzdani partner u razvojnim projektima
U lepoglavskom Turističko kulturno - informativnom centru tijekom 2018. godine pripremljeni su pro-
jekti čija vrijednost premašuje 24 milijuna kuna, a više od polovice ovog iznosa odnosilo se na projekte 
vezane uz Grad Lepoglavu.

- Možemo reći da je 
TKIC pouzdani partner 
u razvojnim projektima, 
pri čemu, uz projekte koje 
smo radili za Grad Lepo-
glavu, ali i za druge jedi-
nice lokalne samouprave, 
posebno želim istaknuti 
one koje smo pripremali 
za društveni razvoj naše 
regije.

Tijekom prošle godine 
radili smo na podršci obi-
teljskim poljoprivrednim 
gospodarstvima prilikom 
prijava njihovih projek-
tnih prijedloga na natje-
čaje iz Programa ruralnog 

razvoja, čiji su uspješni 
rezultati prezentirani ove 
kalendarske godine. 

U civilnom sektoru 
odradili smo prijave na 
brojne natječaje na lokal-
noj i nacionalnoj razini 
i to ne samo za udruge s 
područja grada Lepogla-
ve, već i za brojne udruge 
sa šireg područja. Valja 
naglasiti da su prijave 
projektnih ideja za civilni 
sektor udruga s područja 
grada Lepoglave odrađe-
ne potpuno besplatno, što 
smatramo velikim dopri-
nosom razvoju civilnog 
društva.

Projektne prijave ko-

je smo odradili za našeg 
osnivača, a odnose se na 
cijelo područje Grada 
Lepoglave pridonijet će 
boljem i ravnomjernom 
razvoju lepoglavskog kra-
ja. Naše usluge nudimo 
lokalnim samoupravama, 
tvrtkama, obiteljskim 
poljoprivrednim gospo-
darstvima, udrugama i 
građanima, nastojimo im 
pomoći i pružiti podršku, 
kako bismo na cijelo pod-
ručje Lepoglave, a i šire, 
privukli što više sredstava 
iz županijskih i nacional-
nih te fondova Europske 

unije - istaknuo je Da-
mjan Županić, direktor 
lepoglavskog TKIC-a.

Značajna ulaganja u 
zgradu TKIC-a

Uz ove projektne aktiv-
nosti, TKIC je prošle godi-
ne uložio znatna sredstva 
u obnovu ugostiteljskog 
objekta u zgradi lepoglav-
skog Doma kulture, te u 
modernije uređenje nje-
govog okoliša.

- Lani smo primjerice, 
uredili novu terasu ispred 
caffe bara, nabavili smo 
nova dječja igrala u lepo-
glavskom parku, povećali 
smo iskorištenost tavan-

skog prostora TKIC-a, ure-
dili parkiralište i moder-
nizirali video nadzor na 
cijelom objektu. Uredili 
smo i košarkaško igrali-
šte, uveli smo besplatnu 
WIFI zonu u zgradi Doma 
kulture i okolici, a osmi-
slili smo i novi vizualni 

identitet TKIC-a. Lani smo 
produljili i radno vrijeme, 
sve do 22 sata, kako bismo 
se maksimalno približili 
potencijalnim korisnici-
ma naših usluga. Nastoji-
mo biti na raspolaganju 
svima, posebice civilnom 
sektoru, kako bi TKIC i na-
dalje bio središnje mjesto 
društvenoga života Lepo-
glave.

Uređen je i prostor 
čitaonice, u kojoj je po-
stavljen stalni postav le-
poglavske čipke, preselili 
smo suvenirnicu TKIC-a 

u zgradu Doma kulture te 
produljili njeno radno vri-
jeme sve do 22 sata - rekao 
je direktor TKIC-a. 

Prošle su godine orga-
nizirali i nekoliko kultur-
nih priredbi, pa je tako 
primjerice organiziran i 
koncert na Gaveznici, te 

po prvi puta i program 
kojim se Lepoglava uklju-
čila u manifestaciju - Noć 
muzeja, a lanjske su godi-
ne aktivno sudjelovali i u 

organizaciji lepoglavskih 
festivala - Jailhouse festi-
vala, Lepoglavskih dana i 
Međunarodnog festivala 
čipke.

Na Gaveznici - novi 
sadržaji

- Uz nastavak intenziv-
nih aktivnosti vezanih uz 
pripremu projekata, ove 
godine planiramo dodat-
no povećati naše radne 
kapacitete, započeti obno-
vu zgrade Doma kulture 
te urediti prostor za mul-
timedijski prikaz ahata. 
Posebno ćemo biti usmje-
reni na osmišljavanje no-
vih sadržaja na Gaveznici, 
koju želimo pozicionirati 
kao referentnu točku za 
tumačenje geološke bašti-
ne Varaždinske županije. 
Gaveznicu planiramo i 
osvijetliti te ju učiniti još 
atraktivnijom za turiste 
- najavio je Damjan Župa-
nić i pozvao sve koji imaju 
projektne ideje da im se 
jave kako bi ih podržali u 
realizaciji njihovih proje-
kata, te istaknuo kako će 
TKIC i ove godine biti ne-
zaobilazno mjesto razvoja, 
ali i svih važnih društve-
nih, sportskih i kulturnih 
događanja na području 
Grada Lepoglave.

Grad Lepoglava i Općina Klenovnik u projektu gospodarenja otpadom 

“Kam se koje smeće meće” i na stranim jezicima
U okviru projekta - Kam se koje smeće meće, koji zajednički provode Grad Lepogla-
va i Općina Klenovnik, o pravilnom zbrinjavanju komunalnog otpada informirani su 
i strani gosti koji posjećuju kulturno - povijesne i prirodne znamenitosti ovoga kraja.

Nedavno su naime, ti-
skani letci na engleskom, 
njemačkom i slovenskom 
jeziku s informacijama o 
propisanom gospodarenju 
otpadom na području ovih 
dviju jedinica lokalne sa-

mouprave. Uz letke, tiskane 
su i naljepnice za spremni-
ke za otpad, također na ova 
tri jezika, kako bi se turisti 
što bolje informirali o pra-
vilnom odlaganju otpada. 

Ovi materijali turistima 

će biti ponuđeni u najposje-
ćenijim turističkim odredi-
štima na području Lepogla-
ve i Klenovnika, a bit će im 
dostupni i u ugostiteljskim 
lokalima i objektima za 
smještaj.

POTPORE PROJEKTI

Potpredsjednik Vlade Predrag Štromar uručio odluku o dodjeli bespovratnih sredstava za energetsku obnovu zgrade gradske uprave

Grad Lepoglava dobio više 
od 600 tisuća kuna
Potpredsjednik Vlade i ministar graditeljstva i prostornog uređenja Predrag Štromar posjetio je 22. siječnja Lepoglavu i tom prigodom 
gradonačelniku Marijanu Škvariću uručio odluku o dodjeli bespovratnih sredstava za energetsku obnovu zgrade gradske uprave.

Gradu Lepoglavi je na 
natječaju Ministarstva 
graditeljstva i prostornog 
uređenja - Energetska 
obnova i korištenje ob-
novljivih izvora energije 
u zgradama javnog sek-
tora, odobreno sufinanci-
ranje projekta energetske 
obnove zgrade gradske 
uprave u iznosu od 606 
tisuća i 416 kuna, što je vi-

še od polovice sredstava 
potrebnih za realizaciju 
projekta obnove zgrade 
vrijednog milijun i 215 ti-
suća kuna.

- Obnovom će zgrada 
biti ugodnija za boravak, 
a smanjit će se potrošnja 
energenata. Sredstva ko-
ja će se pri tom uštedje-
ti moći će se uložiti za 
druge potrebe, kao što je 
uređenje vrtića, škola, ce-
sta, rasvjete - istaknuo je 
potpredsjednik Vlade Pre-
drag Štromar.

Zahvalivši Vladi i nje-
nom potpredsjedniku, 
gradonačelnik Marijan 

Škvarić, koji je odluku 
o dodjeli bespovratnih 
sredstava za energetsku 
obnovu zgrade primio 
u nazočnosti Roberta 
Dukarića, predsjednika 
Gradskog vijeća, nagla-
sio je da će se s dodije-
ljenim sredstvima finan-
cirati obnova 80 godina 
stare zgrade na kojoj će 

biti izvedeni zahvati na 
hidroizolaciji podruma, 
obnovi vanjske ovojnice 
i zamjeni dotrajalih kro-
vova. Zahvaljujući ovom 
projektu sustav za grija-
nje vode zamijenit će se 
novim, energetski učin-
kovitim sustavom koji će 
za grijanje potrošne vode 
koristiti solarni sustav 

ugrađen na zgradu. Izgra-
dit će se i rampa za lakši 
pristup zgradi osobama s 
invaliditetom te osobama 
smanjene pokretljivosti.

- Ovo je već četvrti pro-
jekt koji smo realizirali ili 
je u fazi realizacije, a za 
koji smo sredstva dobili 
na natječajima Ministar-
stva graditeljstva i pro-
stornog uređenja. Sred-
stva koja ćemo uštedjeti 
ovim projektom koristit 
ćemo za daljnje podizanje 
standarda naših građana 
- istaknuo je gradonačel-
nik Marijan Škvarić.

On je tom prigodom 
naglasio kako su u Gradu 
Lepoglavi postavljeni vi-
soki ciljevi u ostvarenju 
standarda građana, te da 
se za njihovo dosezanje 
uspješno koriste sredstva 
resornih ministarstava i 
fondova Europske unije.

- Izmjenama zakona o 
financiranju jedinica lo-
kalne samouprave Grad 
Lepoglava je dobio puno 
više sredstava nego ih je 
imao, a za koja je odlu-
kom jedne prijašnje vlade 
bio osakaćen. Sad su ta 
sredstva vraćena i nado-
dana nova. Zahvaljujući 
tome građani će imati 
bolji standard. Niti jedna 
vlada do ove nije razmiš-
ljala o sjeveru i davala mu 
toliko novaca - istaknuo je 
potpredsjednik Štromar 
te dodao kako je zahvalju-
jući dobro pripremljenim 
projektima i otvorenim 
natječajima na koje su ti 
projekti prijavljeni, Va-
raždinska županija posta-
la veliko gradilište.

Ovo je već četvrti projekt 
koji smo realizirali ili 
je u fazi realizacije, a 
za koji smo sredstva 
dobili na natječajima 

Ministarstva graditeljstva 
i prostornog uređenja. 

Sredstva koja ćemo 
uštedjeti ovim projektom 
koristit ćemo za daljnje 

podizanje standarda 
naših građana – istaknuo 
je gradonačelnik Marijan 

Škvarić

Projektne prijave koje smo odradili za našeg osnivača, 
a odnose se na cijelo područje Grada Lepoglave, 

pridonijet će boljem i ravnomjernom razvoju 
lepoglavskog kraja. Naše usluge nudimo lokalnim 

samoupravama, tvrtkama, obiteljskim poljoprivrednim 
gospodarstvima, udrugama i građanima, nastojimo 
im pomoći i pružiti podršku, kako bismo na cijelo 

područje Lepoglave, a i šire, privukli što više sredstava 
iz županijskih i nacionalnih te fondova Europske unije - 

istaknuo je Damjan Županić

Niti jedna vlada do 
ove nije razmišljala o 

sjeveru i davala mu toliko 
novaca - istaknuo je 

potpredsjednik Predrag 
Štromar

Potpredsjednik Vlade Predrag Štromar uručio odluku o dodjeli bespovratnih sredstava za energetsku obnovu zgrade gradske uprave

Na sastanku je istaknuto kako su u Gradu Lepoglavi postavljeni visoki ciljevi u ostvarenju standarda građana

Damjan Županić, direktor lepoglavskog TKIC-a

Nova dječja igrala u lepoglavskom parku

Koncert na Gaveznici
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Na skupštini DVD-a Višnjica bili su i vatrogasni 
dužnosnici iz Slovenije 

Grad planira u 
u vatrogastvo 
uložiti čak 10 
milijuna kuna
Višnjički su vatrogasci u protekloj godini inter-
venirali 23 puta, od toga sedam puta po pozivu iz 
Operativno komunikacijskog centra, dok je 16 in-
tervencija bilo tehničke naravi - naglasio je Goran 
Hoširšćak, predsjednik Dobrovoljnog vatrogasnog 
društva Višnjica, na 68. redovnoj skupštini društva.

Uz članove DVD-a Viš-
njica, predstavnike vatro-
gasne zajednice te pred-
stavnike Grada Lepoglave 
- gradonačelnika Marijana 
Škvarića i zamjenika Hr-
voja Kovača, bili su i visoki 
vatrogasni dužnosnici iz 
Slovenije - Janko Cerkve-
nik, predsjednik Vatroga-
sne zajednice Republike 
Slovenije, Franjo Buko-
vec, član Upravnog odbora 
slovenske Vatrogasne za-
jednice, te Lojze Škulj, za-
mjenik načelnika sloven-
ske Općine Loška Dolina.

- Posebno želim ista-
knuti veliku podršku ko-
ju, ne samo DVD Višnjica, 
već i vatrogastvo u našem 
gradu, ima od Grada Le-
poglave. Vjerujemo da će 
ta podrška biti još snaž-
nija, te da neće izostati ni 
pri obnovi našeg vatroga-
snog doma - istaknuo je na 
skupštini Dražen Hočur-
šćak, predsjednik DVD-a 
Višnjica. 

Skupština je bila prigo-
da i za dodjelu vatrogasnih 
priznanja. Tako je Franji 
Bukovcu, predsjedni-
ku Vatrogasne zajednice 
Općine Loška Dolina do-

dijeljeno odlikovanje za 
međunarodnu suradnju. 
Dugogodišnjem tajniku 
DVD-a Višnjica - Blažu 
Caru, dodijeljena je za-
hvalnica za uspješan rad,a 
priznanje za najvatrogas-
ca DVD-a Višnjica u 2018. 
godine Kruni Komesu.

Nagrađenima je čestit-
ke uputio Mario Canjuga, 
predsjednik Vatrogasne 
zajednice Grada Lepogla-
ve, koji je dao podršku 
vodstvu DVD-a Višnjica te 
istaknuo dobru suradnju 
unutar Vatrogasne zajed-
nice Grada Lepoglave.

Janko Cerkvenik, pred-
sjednik Vatrogasne zajed-
nice Republike Slovenije, 
posebno je pohvalio od-
ličnu suradnju hrvatskih i 
slovenskih vatrogasaca.

Nazočnima se na skup-
štini obratio i gradonačel-
nik Marijan Škvarić.

- U razdoblju koje je 
pred nama planiramo veli-
ka ulaganja u vatrogastvu 
na području Grada Lepo-
glave. Riječ je o ulaganjima 
od oko 10 milijuna kuna, 
kojima planiramo nabav-
ku novog navalnog vozila 
za DVD Lepoglavu, izgrad-
nju vatrogasnog centra u 
Lepoglavi, izgradnju druš-
tveno-vatrogasnog doma 
u Kamenici i uređenje va-
trogasnog doma u Višnjici 
– poručio je gradonačelnik 
te najavio strože mjere ko-
jima se planira zabraniti 
spaljivanje korova na za-
puštenim zemljištima.

KOMUNAL VATROGASCI

Održana skupština DVD-a Lepoglava

Vatrogasci dobivaju novo 
navalno vozilo
- Ove će godine Grad Lepoglava za Dobrovoljno vatrogasno društvo Lepo-
glava kupiti novo navalno vozilo vrijedno oko 2 milijuna kuna - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan Škvarić na 121. sjednici skupštine DVD-a Lepoglava.

Uz kupnju novog naval-
nog vozila ovo dobrovoljno 
vatrogasno društvo u 2019. 
godini planira okončati 
postupak dobivanja građe-
vinske dozvole za izgrad-
nju vatrogasnog centra u 
Lepoglavi.

Na skupštini je podni-
jeto izvješće o radu u 2018. 
godini, u kojoj su lepoglav-
ski vatrogasci intervenirali 
31 puta po pozivu iz Opera-
tivnog centra. Radilo se o 
10 požara te o 21 tehničkoj 
intervenciji, na što su utro-
šena 353 radna sata.

- Unatoč recesiji koja 
nas je pogodila prijašnjih 
godina, nismo smanjivali 
potporu vatrogastvu. No, 
ipak smo u tom vremenu 
bili uskraćeni za moguć-
nost provedbe kapitalnih 
investicija. To će se promi-
jeniti u nadolazećem raz-
doblju, u kojem ćemo rea-
lizirati niz investicija koje 
će vatrogastvo na područ-
ju Grada dići na još višu 
razinu. Ove ćemo godine 
nabaviti novo navalno vo-
zilo vrijedno oko 2 milijuna 

kuna, nakon završetka pro-
jekta adaptacije vrtića na 
mjeru 7.4.1. prijavit ćemo 
projekt izgradnje vatroga-
snog centra u Lepoglavi 
- poručio je gradonačelnik 
Škvarić, zahvalivši vatro-
gascima za vrijeme koje 
izdvajaju kako bi pomogli 
drugima.

Čestitke na ostvarenim 
rezultatima lepoglavskim 
vatrogascima uputili su 
Zvonko Videc, tajnik Va-
trogasne zajednice Varaž-
dinske županije, te Mario 
Canjuga, predsjednik Va-
trogasne zajednice Grada 
Lepoglave.

- Na Skupštini su za-

služnim članovima Druš-
tva dodijeljena priznanja. 
Za 40 godina uspješnog 
rada u vatrogastvu dodije-
ljeno je priznanje Milanu 
Tvarogu. Dejan Bartolec 
i Marijan Funda primili 
su priznanja za 30 godina 
uspješnog rada.

Zapovjedniku DVD-a 
Lepoglava Zoranu Hor-
vatu Vatrogasna zajednica 
Varaždinske županije do-
dijelila je priznanje za 25 
godina rada u tijelima Za-
jednice.

Najvatrogascem DVD-a 
Lepoglava u 2018. godini 
proglašen je Vedran Hor-
vat. 

Na skupštini DVD Kamenica zaslužnim članovima dodijeljena priznanja

Pripreme za proslavu 70. 
godišnjice društva
Dobrovoljno vatrogasno društvo Kamenica održalo je 79. redovnu sjednicu 
skupštine na kojoj su članovi Skupštine i nazočni gosti upoznati s djelova-
njem društva u protekloj godini te planovima za buduće razdoblje.

- Sve provedene aktiv-
nosti i ostvareni rezultati 
pokazuju da je DVD Kame-
nica aktivno i operativno 
društvo koje izvršava sve 
svoje zadatke. Sudjelo-
vanjem u drugim aktiv-
nostima dokazujemo da 
smo spremni i sposobni u 
svakom trenutku biti na 
pomoć svim mještanima 
i široj zajednici - istaknuo 
je Zorislav Rodek, pred-
sjednik DVD-a Kamenica, 
podnoseći izvješće o radu 
u protekloj godini, u kojoj 
su kamenički vatrogasci  
intervenirali tri puta na 
poziv Vatrogasnog opera-
tivnog centra te dva puta 
na ispomoći.

Uz kontinuirano pro-
vođenje aktivnosti na 
podizanju spremnosti i 
obučavanju vatrogasaca, 

DVD Kamenica će u 2019. 
godini započet i s pripre-
mama za obilježavanje se-
dam desetljeća postojanja 
Društva te intenzivirati 
aktivnosti na projektu iz-
gradnje društveno-vatro-
gasnog doma u Kamenici.

Zaslužnim članovima 
društva na skupštini su 
dodijeljena priznanja. Ta-
ko su priznanja za 40 go-
dina rada zahvalnice pri-
mili Stjepan Grd, Tomo 

Canjuga i Stjepan Vresk. 
Mladen Vresk progla-

šen je za kameničkog naj-
vatrogasca u 2018. godini.

- Rezultati koje je Druš-
tvo postiglo nisu slučajni 
već su oni rezultati rada 
njegovih članova  - poru-
čio je lepoglavski gradona-
čelnik Marijan Škvarić, 
koji je tom prigodom na-
javio i gradnju vatroga-
sno-društvenog doma u 
Kamenici.

Milanu Tvarogu dodijeljeno je priznanje za 40 godina rada u vatrogastvu

Na skupštini su bili i visoki vatrogasni dužnosnici iz Slovenije

Na skupštini su najavljena i nova ulaganja u vatrogasnu infrastrukturu

Janko Cerkvenik, 
predsjednik Vatrogasne 

zajednice Republike 
Slovenije, posebno je 

pohvalio odličnu suradnju 
hrvatskih i slovenskih 

vatrogasaca

Kako pravilno gospodariti otpadom

“Kam se koje smeće meće” na mrežnoj stranici www.smece.hr
Više informacija o pravilnom razvrstavanju otpada i gospodarenju otpadom građani s područja Grada Lepoglave mogu saznati na 
internetu, na novoj mrežnoj stranici - www.smece.hr.

Na toj stranici građani 
mogu doznati informa-
cije o odvozu miješanog 
i biorazgradivog te se-
lektivnog otpada, zatim 
informacije o radnom 
vremenu najbližeg reci-
klažnog dvorišta s njiho-
vim kontakt podacima, te 
niz informacija o načinu 
pravilnog razvrstavanja 
otpada. Na ovoj mrežnoj 
stranici nalaze se i infor-
macije te upute o kompo-
stiranju, kao i informacije 
o lokacijama javnih povr-
šina na kojima se nalaze 
spremnici za odvojeno 
skupljanje otpada. Građa-
ni na stranici primjerice, 
mogu upisati vrstu otpa-
da i doznati kamo ga mo-
gu odložiti, uputiti upit 
vezan uz zbrinjavanja 
otpada i njegovo pravilno 
selektiranje, ali i prijaviti 
lokacije na kojima se na-
lazi nepropisno odbačen 
otpad.

Ova mrežna stranica 
dio je projekta “Kam se 
koje smeće meće”, koji za-
jedno provode Grad Lepo-
glava i Općina Klenovnik, 
kako bi se građani infor-
mirali i educirali o potre-
bi i načinu selektiranja 
otpada, čime će se pobolj-
šati i osviještenost građa-
na u području održivog 
gospodarenja otpadom.

No, iako su osigura-
ni uvjeti za odvojeno 
prikupljanje otpada “na 
kućnom pragu”, pojedini 
građani i dalje otpad od-
lažu na zelenim otocima 
i to na nepropisni način. 
Osim što se takvim neo-
dgovornim postupanjem 
nagrđuje i zagađuje oko-
liš, stvaraju se dodatni 
troškovi, jer  tvrtka IV-
KOM, kojoj su dodijeljeni 
poslovi odvoza otpada na 
području Grada Lepogla-
ve, Gradu naplaćuje od-
voz nesortiranog otpada 
sa zelenih otoka. Stoga je 
i na sjednici Gradskog vi-
jeća istaknuto da će Grad 
biti primoran, što je u po-
jedinim slučajevima već 
i učinio, ukloniti zelene 
otoke na mjestima gdje se 
smeće učestalo odlagalo 
na ovakav, nepropisan 
način.

ODVOZ ELEKTRIČNOG 
I ELEKTRONIČKOG 
OTPADA

Električni i elektro-
nički otpad iz kućan-
stava može se predati u 
reciklažno dvorište, od-
nosno dogovoriti njego-
vo zbrinjavanje s ovla-
štenim sakupljačem EE 
otpada.

Električni i elektronič-
ki otpad su hladnjaci, le-
denice, strojevi za pranje 

rublja i suđa, kuhinjske 
peći, električni štednjaci, 
mikrovalni uređaji, elek-
trični uređaji za grijanje, 
električni radijatori, ven-
tilatori, klima uređaji, 
usisavači, glačala, tosteri, 
aparati za kavu, fenovi, 
računala, telefaks uređaji, 
kopirni aparati, skeneri, 
telefoni, mobiteli, radio 
i TV prijamnici, snimači, 
video igrice, HIFI uređaji, 
rasvjetna tijela, bušilice i 
električni te alati na bate-
rije.

Na području Grada 
Lepoglave električni i 
elektronički otpad odvozi 
- OBRT AUDIO TV SERVIS 
JURINJAK (Trg Stjepana 
Radića 6, Krapina), a nje-
govo zbrinjavanje može 
se dogovoriti i pozivom 
na broj telefona - 098 531 
429.

Otpadne baterije mo-
gu se u Lepoglavi odložiti 
u trgovinama - Kajzerica 
(kod stare banke), Knjiža-
ra Maček, Konzum, BIPA, 
Trgocentar (kod pošte), a 
u Višnjici u trgovini - Plus 
Market.

ODVOZ GRAĐEVINSKOG
OTPADA

Građevni otpad je 
otpad nastao prilikom 
gradnje građevina, re-
konstrukcije, uklanja-
nja i održavanja građe-

vina, te otpad nastao od 
iskopanog materijala.

Najbliži ovlašteni sa-
kupljač građevinskog ot-
pada je tvrtka BT Babinec, 
u Babincu (Varaždinska 
35), a broj telefona je 098 
284 513. 

ODVOZ GLOMAZNOG 
OTPADA

Glomazni otpad iz 
kućanstava odvozi  ovla-
šteni sakupljač  po pozi-
vu građana.

U glomazni otpad 
ubraja se kupaonska 
oprema (plastična kada za 
djecu, kupaonski ormar 
ili polica, zavjesa za tuš, 
daska poklopca od školj-
ke, nosač tuša i crijevo, 
stalak za ručnike), dječji 
krevetić, hodalica, igrač-
ke, kolica, auto sjedalica, 
podne obloge (tepih, lino-
leum, laminat), dijelovi 
namještaja (noćni orma-
rić, police, stolovi, stolac, 
klupa, stalak, fotelja, na-
slonjač, tabure, madrac, 
podnica kreveta, okvir za 
slike, zavjese), kuhinjska 

oprema koja nije EE ot-
pad (dijelovi kuhinjskih 
elemenata, sudoper, rad-
na površina, šank), vrtna 
oprema (tačke, posude i 
postolja za cvijeće, klupe, 
crijevo za vodu, ljuljač-
ka, suncobran, bazen na 
napuhavanje), te otpad 
kakav su tende, zavjese, 
invalidska kolica, deko-
rativni predmeti, tapete, 
daska za glačanje, okvir 
za sušenje rublja.

Sakupljanje se obav-
lja na zahtjev korisnika, 
na adresi obračunskog 
mjesta jednom godišnje i 
to besplatno. Sakupljanje 
se vrši i putem mobilnog 
reciklažnog dvorišta, a 
glomazni otpad korisnik 
usluge može predati i u 
uredovnom radnom vre-
menu u reciklažno dvo-
rište bez naknade. Za po-
dručje Grada Lepoglave 
najbliže reciklažno dvo-
rište nalazi se u Ivancu, 
u tvrtki Ivkom, u Ulici V. 
Nazora 96b (broj telefona 
042 770 550).

Obavijesti Komunalnog redarstva Grada Lepoglave

Građani su dužni ukloniti raslinje
Odlukom o nerazvrstanim cestama (“Službeni vjesnik Varaždinske županije” broj 26/12, 63/14 i 10/16, 54/16 i 48/17) propisuje se da 
je na području Grada Lepoglave zabranjeno poduzimati bilo kakve radove ili radnje na nerazvrstanoj cesti bez suglasnosti Odsjeka 
za urbanizam, komunalne poslove i zaštitu okoliša Grada Lepoglave, odnosno pravne osobe koja upravlja nerazvrstanom cestom.

Radi zaštite neraz-
vrstane ceste i sigurno-
sti prometa na njoj, na 
nerazvrstanoj cesti i u 
njenom zaštitnom poja-
su, zabranjeno je orati 
u razdaljini 4 metra od 
granice cestovnog zemlji-
šta u smjeru suprotno od 
nerazvrstane ceste ili u 
širini 1 metra od granice 
cestovnog zemljišta uspo-
redo sa nerazvrstanom 
cestom, dovoditi oborin-
sku vodu, otpadne vode i 
ostale tekućine, rasipava-
ti materijal, nanositi bla-
to, ulje ili na drugi način 
onečišćavati cestu, odno-

sno, vući stabla te drugi 
materijal ili predmete, 
odlagati drvnu masu ili 
druge predmete, postav-
ljati ograde, saditi živice, 
drveće i druge nasade 
koji onemogućavaju pre-
glednost na nerazvrsta-
nu cestu, ali i paliti vatru 
i korov, puštati domaće 
životinje bez nadzora, te 
obavljati druge radnje 
koje mogu oštetiti ne-
razvrstanu cestu ili pak 
ugroziti sigurno odvija-
nje prometa.

Ovom odlukom pro-
pisano je i da su vlasnici, 
odnosno korisnici ili po-

sjednici zemljišta dužni   
ukloniti drveće, grmlje, 
naprave, ograde i druge 
predmete radi  pregled-
nosti i sigurnosti na ne-
razvrstanoj cesti. 

Za poduzimanje rado-
va ili zahvata na nerazvr-
stanoj cesti ili u njenom 
zaštitnom pojasu građani 
su obavezni zatražiti su-
glasnost Odsjeka za urba-
nizam, komunalne poslo-
ve i zaštitu okoliša Grada 
Lepoglave.

ODRŽAVANJE PARCELA
Vlasnici i ovlaštenici 

poljoprivrednog zemlji-
šta dužni su sprečavati 

zakorijenivost i obrašta-
nje zemljišta višegodiš-
njim raslinjem i to jesen-
skim dubokim oranjem, 
suzbijanjem korova me-

haničkim i kemijskim pu-
tem, čupanjem i košnjom 
ambrozije i drugih aler-
genih biljaka prije cvat-
nje do kraja lipnja.

WWW.SMECE.HR
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Ostvarene kapitalne potpore za 14 projekata vrijednih gotovo 15,5 milijuna kuna 

Lepoglava se potvrđuje 
kao - grad projekata
Grad Lepoglava ostvario je u 2018. godini kapitalne potpore za čak 14 projekata čija se ukupna vrijednost procje-
njuje na gotovo 15,5 milijuna kuna, a za koje je odobren iznos potpore od 10 milijuna i 658 tisuća kuna. 

- Riječ je o projektima 
koji se odnose na izgradnju 
komunalne infrastrukture, 
sanaciju klizišta i neraz-
vrstanih cesta, projekte u 
kulturi, energetsku obnovu, 
komunalno uređenje, edu-
kacijske projekte. Dakle, ka-
ko to činimo već godinama, i 
prošle smo godine nastojali 
za naše projekte dobiti sred-
stva iz drugih izvora, kako 
ne bismo naše građane do-
datno financijski opteretili. 
Kvaliteta naših projekata 
je očito prepoznata, pa smo 
ostvarili kapitalne potpo-
re vrijedne nešto manje od 
11 milijuna kuna, pri čemu 
želim istaknuti kako smo 
za neke od njih, primjeri-
ce, onaj za zimsku službu 
na nerazvrstanim cestama, 
ostvarili potporu u stopo-
stotnom iznosu. Zahvalju-
jući sredstvima kapitalne 
potpore novac iz gradskog 
proračuna moći ćemo utro-
šiti za pripremu i realizaciju 
drugih razvojnih projekata. 
Grad Lepoglava potvrđuje 
se kao - grad projekata - ista-
knuo je Marijan Škvarić, 
gradonačelnik Lepoglave, 
te najavio kako će tijekom 
ove godine Grad nastaviti s 
intenzivnom komunalnom, 
društvenom i socijalnom 
nadogradnjom.

Prioriteti ovogodišnjih 
projekata bit će usmjereni 
na demografske mjere, pa 
će ove godine Grad Lepo-
glava financirati uređenje, 
odnosno izgradnju čak dva 
dječja vrtića.

- Kao gradonačelnik sam 
postavio jasan cilj da sva 
djeca trebaju polaziti dječji 
vrtić, što sada ostvarujemo 
kroz uređene vrtića u Lepo-
glavi te izgradnju vrtića u 
Višnjici. No, to je tek jedna 
od mjera za demografsku 
revitalizaciju, jer ćemo na-
stojati maksimalno smanjiti 
i cijenu vrtića za naše obi-
telji. S Ministarstvom gradi-
teljstva planiramo i izgrad-
nju POS stanova, a namjera 
nam je i smanjiti komunalni 
doprinos za mlade obitelji 
koje će graditi ili proširivati 

obiteljske kuće ili pak kupo-
vati stan - poručio je grado-
načelnik Škvarić.

U Lepoglavi će i ove go-
dine biti nastavljena i ula-
ganja u infrastrukturu, a 
Grad će započeti i pripreme 
za najveći infrastrukturni 
projekt - Aglomeraciju Lepo-
glava.

- Cilj nam je da na širem 
području Grada Lepoglave 
konačno riješimo kanaliza-
ciju i vodoopskrbu. U surad-
nji s varaždinskim Varko-
mom ove godine planiramo 
završiti izradu projektne 
dokumentacije, kako bi slje-
deće godine mogli započeti i 
taj kapitalni projekt, čija se 
vrijednost procjenjuje na 
10 milijuna eura - najavio je 
Marijan Škvarić, gradona-
čelnik Lepoglave.

MILIJUN KUNA ZA CESTE
Grad Lepoglava ostvario 

je kapitalnu potporu za mo-
dernizaciju nerazvrstanih 
cesta u vrijednosti 315 tisu-
ća kuna.

Ukupna vrijednost ovo-
ga projekta procijenjena je 
na 700 tisuća kuna, a Grad 
je za njegovu realizaciju 
ostvario potporu od 45 po-
sto.

Za projekt sanacije ne-
razvrstanih cesta i putova, 
koji je vrijedan gotovo mili-
jun kuna, ostvarena je pot-
pora od 500 tisuća kuna.

SANACIJA KLIZIŠTA
Zahvaljujući kapitalnim 

potporama Grad Lepoglava 
intenzivno radi i na sanaciji 
klizišta na svom području.

Tako je za sanaciju ce-

stovnog klizišta na nerazvr-
stanoj cesti u naselju Gornja 
Višnjica, čija je vrijednost 
procijenjena na 140 tisuća 
kuna, ostvarena potpora od 
110 tisuća kuna, odnosno 
gotovo 80 posto vrijednosti 
radova.

Potpora od 140 tisuća 
kuna odobrena je i za sana-
ciju cestovnog klizišta u Ža-
rovnici, na cesti Žarovnica 
- Galovići, ukupne vrijedno-
sti 184 tisuća kuna.

POTPORA ZA PARK
Grad Lepoglava prošle 

je godine ostvario kapitalne 
potpore i za projekt uređe-
nja Parka branitelja u Le-
poglavi, te za Međunarodni 
festival čipke u Lepoglavi.

Za uređenje Parka brani-
telja sa spomen - obilježjem, 
ostvarena je potpora od 100 
tisuća kuna, dok je za održa-
vanje prošlogodišnjeg Me-
đunarodnog festivala čipke 
Lepoglavi dodijeljena pot-
pora u iznosu od 40 tisuća 
kuna.

POTPORA ZA VRTIĆ
Za građenje i opremanje 

dječjeg vrtića u Lepoglavi 
ostvarena je kapitalna pot-
pora od gotovo 7 milijuna 

kuna.
Grad Lepoglava je za 

potporu prijavio i projekt 
gradnje i opremanja dječjeg 
vrtića u Lepoglavi, za što je 
ostvario potporu od čak 6 
milijuna i 703 tisuće kuna, 
odnosno 76 posto ukupnog 
iznosa ove investicije, a pot-
pora je Gradu dodijeljena i 
za projekt ulaganja u ovaj 
objekt, u iznosu od 136 tisu-
ća kuna.

POTPORE PROJEKTIMA
Kapitalne potpore do-

dijeljene su i za projekte 
uređenja trga u Višnjici, za 
drugu fazu izgradnje druš-
tvenog doma u Kamenič-
kom Podgorju te za energet-
sku obnovu zgrade gradske 
uprave u Lepoglavi.

Za prvu fazu uređenja 
trga i parkirališta u Višnjici 
Gradu je dodijeljena kapi-
talna potpora u iznosu od 
150 tisuća kuna, za drugu 
fazu izgradnje društvenog 
doma u Kameničkom Po-
dgorju još 150 tisuća, a za 
energetsku obnovu zgrade 
gradske uprave iznos od go-
tovo 610 tisuća kuna.

KAM SE KOJE SMEĆE MEĆE
Grad Lepoglava za kapi-

talne potpore prijavio je i 
dva projekta vezana uz od-
vojeno prikupljanje otpada, 
za što je dobio više od mili-
jun i 200 tisuća kuna.

Za projekt - Kam se koje 
smeće meće, Grad je ostva-
rio potporu od 375 tisuća 
kuna, što je 85 posto ukupne 
vrijednosti ovoga projekta, 
dok je za nabavu spremni-
ka za odvojeno prikupljanje 
otpada dobio još 850 tisuća 
kuna, odnosno 85 posto vri-
jednosti projekta.

Grad Lepoglava je i ove godine tiskao Proračun u malom za 2019. godinu

Za kapitalne 
investicije osigurano 
25 milijuna kuna
- Proračun Grada Lepoglave za 2019. godinu je najveći proračun Grada još od 
njegovog osnivanja 1993. godine. Ovogodišnji proračun vrijedan je 38 milijuna 
kuna, a najveći dio proračunskih sredstava predvidjeli smo za kapitalne in-
vesticije u komunalnu i društvenu infrastrukturu - istaknuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić, govoreći o ovogodišnjem proračunu Grada Lepoglave, koji je 
građanima i ove godine predstavljen u brošuri - Proračun u malom.

Grad Lepoglava tako je i ove godi-
ne zadržao praksu da ovaj temeljni fi-
nancijski dokument predstavi svojim 
građanima, kako bi porezni obveznici 
bili informirani kako se troši njihov 
novac.

- Važna nam je transparentnost ra-
da, sve informacije i podatke želimo 
dijeliti s našim građanima, stoga smo 
i ove godine izdali brošuru - Proračun 
u malom Grada Lepoglave za 2019. 
godinu, u kojoj smo prikazali struk-
turu našeg gradskog proračuna. Gra-
đani moraju biti obavješteni kako i 
na što se troši njihov novac - naglasio 
je gradonačelnik Lepoglave, dodavši 
kako se Grad Lepoglava ubraja me-
đu samo 5 posto gradova u Republici 
Hrvatskoj, koji su prema GONG-ovom 
istraživanju transparentnosti rada i 
otvorenosti tijela lokalne i područne 
samouprave dobili ocjenu - izrazito 
transparentan.

Gradonačelnik Škvarić posebno se 
u komentaru ovogodišnjeg proračuna 
osvrnuo na kapitalne investicije koje 
će biti realizirane tijekom ove prora-
čunske godine.

- Želim istaknuti kako su nam naši 
građani na prvom mjestu, jer ovim, 
razvojnim proračunom omogućava-
mo njihov bolji socijalni status i viši 
životni standard, osiguravamo još 
bolje uvjete za djecu i mlade, studen-
te, naše umirovljenike. Grad će i ove 
godine subvencionirati i rad naših 
udruga civilnog društva, sportskih 
udruga i udruga u kulturi, naših va-
trogasnih društava. Ovogodišnjim 

proračunom obuhvaćena su i sred-
stva za sanaciju lokalnih nerazvsta-
nih cesta, sanaciju klizišta, izgradnju 
nogostupa. No, posebno želim ista-
knuti i kapitalne investicije, kakve su 
Centar drvne tehnologije i Centar za 
posjetitelje, ali i Aglomeraciju, sustav 
vodoopskrbe i kanalizacije na širem 
gradskom području. Lepoglava je pri-
mjerice, jedini grad u našoj zemlji ko-
ji će ove godine raditi čak dva dječja 
vrtića. Krenut ćemo s rekonstrukci-
jom i adaptacijom vrtića u Lepoglavi 
te s izgradnjom novog dječjeg vrtića u 
Višnjici. Grad Lepoglava prepoznaje 
važnost ulaganja u društvenu i gos-
podarsku infrastrukturu, kao nužan 
preduvjet razvoja - istaknuo je grado-
načelnik Škvarić.

Građani na prvom mjestu
U Proračunu u malom zorno je 

prikazana dohodovna i rashodovna 
strana proračuna, te struktura pri-
hoda i rashoda, koji su razvrstani po 
kategorijama.

- Vjerujem da će naše projekte i 
transparentnost rada ponovo prepo-
znati i naši partneri - Hrvatske vode, 
Elektra, Županijska uprava za ceste, 
Hrvatske ceste te nadležna ministar-
stva, te da će podržati naše projekte, 
za čiju ćemo realizaciju nastojati do-
biti i dodatna sredstva iz fondova Eu-
ropske unije. I nadalje želimo ulagati 
u razvoj, a da pritom financijski do-
datno ne opterećujemo naše građane 
- poručio je gradonačelnik Lepoglave 
i najavio kako će ove godine, zahva-
ljujući rekordnom proračunu, na ci-
jelom području Grada biti značajno 
unaprijeđena komunalna i društvena 
infrastruktura te poboljšana kvaliteta 
života građana Grada Lepoglave.

Gradonačelnik Škvarić ponovo upozorio na problem mobilnosti

Projekt integriranog 
prijevoza važan je 
razvojni prioritet
- Neću dozvoliti da zbog problema s javnim prijevozom Lepoglava posta-
ne otok - istaknuo je lepoglavski gradonačelnik Marijan Škvarić, koji je 
ovih dana opetovano upozorio na problem mobilnosti, ponukan ukida-
njem druge smjene na željezničkom kolodvoru u Lepoglavi.

Iako je Lepoglava bila jedan od vo-
dećih partnera u projektu integrira-
nog prijevoza u Varaždinskoj županiji, 
još uvijek nije započela provedba tog 
projekta od vitalne važnosti za lepo-
glavski kraj.

- Lepoglava svoje razvojne potrebe 
neće moći ostvariti bez bolje mobilno-
sti. Kao brdsko - planinsko područje su-
očeni smo s nizom problema, od kojih 
je problem smanjene mobilnosti naših 
građana svakako jedan od najvećih i 
zahtijeva prioritetno rješavanje. Ima-
mo potpuno neadekvatne vozne redo-
ve, posebice u željezničkom prijevozu, 
a sada smo ostali i bez druge smjene 
na lepoglavskom kolodvoru. Naši gra-
đani koji putuju željeznicom sada su 
prisiljeni vlak čekati na hladnoći, kiši i 
snijegu. Sramotno je da putnici danas 
imaju lošije uvjete nego što su imali 
prije stotinu godina. Naša je željeznič-
ka postaja zaključana i u mraku. Bolja 
situacija nije ni u autobusnom prije-
vozu. Ljudi s područja Višnjice ili Ka-
meničkog Podgorja nemaju adekvat-
nih veza s Lepoglavom. Zbog takve 
situacije, unatoč svim naporima koje 
činimo kako bismo podigli kvalitetu 
života na našem području, ulaganjima 
u komunalnu i društvenu infrastruk-
turu, mladi su ljudi prisiljeni napustiti 
rodni kraj i preseliti se u veće gradove 
- upozorio je gradonačelnik Lepoglave 
te je istaknuo kako je projekt integrira-
nog prijevoza stoga i vrlo važna mjera 
demografske obnove.

Projekt integriranog prijevoza tre-
bao je saživjeti još početkom prošle 
školske godine, no Varaždinska župa-
nija još uvijek nije ni započela njegovu 
implementaciju.

- Integrirani prijevoz podrazumi-
jeva bolju i učinkovitiju prometnu po-
vezanost u javnom prijevozu. Putnici 
s jednom voznom kartom mogu kom-
binirati više prijevoznih sredstava. U 

praksi bi to značilo da putnici iz Bed-
nje, Trakošćana ili Cvetlina primjerice, 
autobusom stignu do Lepoglave, koja 
bi bila centar integriranog prijevoza, 

od kuda bi vlakom putovali prema Va-
raždinu, gdje bi s istom putnom kar-
tom mogli koristiti i uslugu gradskog 
prijevoza. Integrirani prijevoz nije 
nikakva novost, posebice ne u razvije-
nim zemljama Europske unije. Taj se 
sustav potvrdio u praksi kao vrlo učin-
kovit i na korist putnicima, ali i prije-
voznicima. Putnici na taj način ostva-
ruju bolju prometnu povezanost za 
manje novca, a prijevoznici imaju više 
putnika, pa ostvaruju i veće prihode. 
Dakle, cijeli je sustav održiv i na korist 
građanima, no, iz meni nepoznatih ra-
zloga Varaždinska županija još ga nije 
provela u praksi, iako je puno naših 
ljudi u anketi, koju smo proveli 2009. 
godine, iskazalo interes za takav oblik 
prijevoza. Od Županije smo i pismeno 
zatražili odgovor vezan uz neprovo-
đenje projekta integriranog prijevo-
za, no nismo dobili nikakav odgovor 
- istaknuo je gradonačelnik Škvarić i 
zatražio od župana Varaždinske župa-
nije da odmah započne implementaci-
ju integriranog prijevoza.

Uvođenjem takvog oblika prije-
voza pozitivno bi se utjecalo na de-
mografsku obnovu cijelog lepoglav-
skog kraja, a potaknuo bi se i snažniji 
gospodarski, te prije svega turistički 
razvoj, tim prije jer će na realizaciju 
najavljenih projekata izgradnje brze 
ceste i brze pruge valjati pričekati još 
barem desetak godina.

Unatoč svim naporima koje činimo 
kako bismo podigli kvalitetu života 

na našem području, ulaganjima 
u komunalnu i društvenu 

infrastrukturu, mladi su ljudi prisiljeni 
napustiti rodni kraj i preseliti se 

u veće gradove, upravo zbog loše 
prometne povezanosti - upozorio je 

gradonačelnik Marijan Škvarić

Lepoglava je jedini grad u našoj zemlji 
koji će ove godine raditi čak dva 

dječja vrtića - u Lepoglavi i Višnjici 
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Održana sjednica Vijeća za prevenciju kriminaliteta

Lepoglava je siguran grad
Stanje sigurnosti na području Grada Lepoglave može se ocijeniti dobrim - 
istaknuto je na sjednici Vijeća za prevenciju kriminaliteta Grada Lepoglave.

Podaci koje je iznio Ma-
rio Medenjak, načelnik 
Policijske postaje Ivanec, 
govore da je broj djela iz 
domene kriminaliteta na 
području Grada Lepogla-
ve, koja su najčešće počini-
le osobe u tranzitu, u 2018. 
godini bio isti kao i 2017. 
- 36. Načelnik Medenjak je 
izvijestio da je policija ra-
zriješila 64 posto kaznenih 
djela.

U 2018. godini na po-
dručju Grada Lepoglave 
dogodilo se 36 prometnih 
nesreća, dvije manje u od-
nosu na godinu ranije. Za-
bilježen je i pad broja pre-
kršaja remećenja javnog 
reda i mira, s 21 u 2017. na 
14 u 2018. godini.

Posebno valja istaknu-
ti kako se tijekom siječnja 
ove godine na području 
Grada Lepoglave nije do-
godila ni jedna prometna 
nesreća, nije bilo remeće-
nja javnog reda i mira niti 
pak je policija zabilježila 
da je počinjeno kakvo ka-
zneno djelo.

Na 9.300 metara dugoj 
državnoj granici na po-
dručju Grada Lepoglave 
policija se i dalje susreće 
s nezakonitim migracija-
ma, no one ne ugrožavaju 
sigurnost i imovinu građa-
na - istaknuo je Vladimir 
Friščić, načelnik Postaje 
granične policije Varaždin.

U 2018. godini zabilje-
žena su 23 pokušaja neza-
konitog prelaska granice, 
a obrađeno je 97 osoba. 
Počinjena su ukupno tri 
kaznena djela protuzako-
nitog ulaska, kretanja i bo-
ravka na području Repu-
blike Hrvatske, prijavljena 
su četiri strana državljana 
koji su preko državne gra-

nice pokušali prevesti 50 
drugih stranih državljana. 
Načelnik Friščić pozvao je 
građane da policiji dojave 
informacije koje će omo-
gućiti sprečavanje neza-
konitih prelazaka državne 
granice. 

- Posebnu pozornost 
posvetit ćemo zaštiti djece 
i mladih u prometu, ustro-
javanjem prometne jedini-
ce mladeži u lepoglavskoj 
školi, te prevenciji nasilja 
među mladima - poručio 
je Hrvoje Kovač, zamjenik 
gradonačelnika, pod čijim 
je predsjedanjem održana 
prva ovogodišnja sjednica 
Vijeća za prevenciju krimi-
naliteta Grada Lepoglave.

U Lepoglavi osnovano Društvo dijabetičara 

Pomoć i podrška oboljelima od 
šećerne bolesti

Među 51 udrugom ko-
je na području Hrvatske 
okupljaju oboljele od dija-
betesa je i novoosnovano - 
Društvo dijabetičara Lepo-
glava, koje je održalo svoju 
osnivačku skupštinu 23. si-
ječnja, u čitaonici Gradske 
knjižnice u lepoglavskom 
Domu kulture.

Društvo je osnovano s 
ciljem promicanja zdrav-
lja, razvoja i kvalitete živo-
ta te medicinske i socijalne 
zaštite oboljelih od šećerne 
bolesti. Osnovano je u na-
zočnosti 21 člana koji su za 
predsjednicu Društva iza-
brali Luciju Mađar. Za do-
predsjednika Društva iza-
bran je Franjo Ribić, a za 
tajnicu Stela Posavec. Iza-
brani su i članovi upravnog 
i nadzornog odbora, pa će 
uz predsjednicu, dopred-
sjednika i tajnicu Društva, 
u upravnom udboru biti i 
Nikolina Bistrović, Hrvo-

je Kovač, Bernarda Go-
dinić i Ivan Bistrović. U 
Nadzorni odbor izabrani 
su Štefanija Kuća, Ljubica 
Kišiček i Dražen Kovač.

Na osnivanju Društva 
nazočnima je čestitala An-
tonija Brlek, predsjednica 
Društva dijabetičara Varaž-
din, koja je istaknula da je 
Društvo dijabetičara Lepo-
glava treća takva udruga 
na području Varaždinske 
županije, u kojoj više od 
18.000 građana boluje od 
dijabetesa.

Veliku podršku u liječe-
nju oboljelima od dijabete-

sa pružaju upravo ovakve 
udruge pa je s osnivačke 
skupštine upućen poziv 
svim zainteresiranima i 
oboljelima od dijabetesa 
da se pridruže radu novo-
osnovanog Društva dijabe-
tičara Lepoglava.

Prema procjenama, na 
području Grada Lepoglave 
od dijabetesa boluje više od 
600 građana.

Nakon osnutka, Druš-
tvo je ostvarilo i prvu aktiv-
nost - dr. Marija Kolačko 
održala je predavanje na 
temu “Dijabetes u današ-
njem vremenu”. 

U Domu kulture otvorena izložba fotografija i novinskih članaka 

“Lepoglava kroz povijest” 
u slici i riječi
Bogata kolekcija starijih fotografija Lepoglave i novinskih članaka javnosti je 
predstavljena na izložbi - Lepoglava kroz povijest, koja je otvorena u Domu 
kulture, 8. veljače.

Na izložbi, koja je po-
budila veliko zanimanje 
publike, izloženo je osam-
desetak fotografija i 150 

novinskih članaka o Le-
poglavi, koje je prikupio 
Branko Benčina.

- Poslije nesretnog 

slučaja u kolovozu 1992. 
godine postao sam inva-
lid, vezan uz invalidska 
kolica. Zbog nemoguć-

nosti obavljanja fizičkih 
poslova i aktivnog bavlje-
nja sportom, zadovoljstvo 
sam pronašao u čitanju i 

proučavanju povijesti na-
šega kraja. Kroz to vrijeme 
prikupio sam i puno starih 
fotografija i novinarskih 
članaka o prošlosti Lepo-
glave, koje sam predstavio 
javnosti. Zahvaljujući ovoj 
izložbi dobili smo prigodu 
da se nakratko vratimo u 
povijest lepoglavskog kra-
ja - rekao je Branko Benči-
na, dragovoljac Domovin-
skog rata i zahvalio svima 
koji su pomogli u realiza-
ciji izložbe.

Izložba, u čijoj su or-
ganizaciji pomogli TKIC i 
udruga Ekomuzej Lepo-
glava, otvorena je uz glaz-
beni program u kojem su 
nastupili Radek Brodarec 
i lepoglavski tamburaši.

Na sjednici Vijeća za prevenciju kriminaliteta istaknuto je kako je 
Lepoglava siguran grad

U lepoglavskom Domu kulture održana je osnivačka skupština Društva 
dijabetičara Lepoglava 

Branko Benčina već godinama proučava povijest lepoglavskog kraja

Na izložbi je javnosti predstavljeno osamdesetak fotografija i 150 novinskih članaka o Lepoglavi

Na otvorenju izložbe nastupili su Radek Brodarec i lepoglavski tamburaši

Obilježena 26. godišnjica pogibije bojnika 
Dragutina Naglaša

Sjećanje na 
lepoglavskog heroja
Na 26. obljetnicu pogibije bojnika Dragutina 
Naglaša, koji je poginuo u operaciji Masleni-
ca, 11. veljače 1993. godine, odana je počast 
ovom heroju Domovinskog rata.

Njegovi suborci iz 2. 
gardijske brigade Gro-
movi, odnosno 1. pješač-
ke bojne Crne mambe, 
članovi njegove obitelji 
i predstavnici Grada Le-
poglave te braniteljskih 
udruga, položili su vi-
jence na njegov grobe te 
kod njegove biste.

- Ovog se tužnog da-
na prisjećamo našeg he-
roja te mu upućujemo 
zahvalnost za žrtvu koju 
je podnio za Hrvatsku. 
Tu žrtvu ne smijemo 
zaboraviti, kao ni žrtvu 
svih naših poginulih 
branitelja - poručio je 
tom prigodom Dražen 

Husnjak, predsjednik 
udruge Branitelji Hrvat-
ske Lepoglava.

Počast je bojniku 
Dragutinu Naglašu, kao 
i drugim poginulim bra-
niteljima s područja Gra-
da Lepoglave odana  kod 
novoizgrađenog spomen 
obilježja u Parku hrvat-
skih branitelja.

- Još bih jednom za-
hvalio Dragutinovim 
suborcima iz Crnih 
mambi na inicijativi za 
podizanjem spomen obi-
ježja bojniku Dragutinu 
Naglašu - istaknuo je za-
mjenik gradonačelnika 
Hrvoje Kovač.

Prva ovogodišnja akcija dobrovoljnog 
darivanja krvi u Lepoglavi

Prikupljeno 60 
doza krvi
Gradsko društvo Crvenog križa organiziralo je 
8. siječnja u Lepoglavi prvu ovogodišnju akci-
ju dobrovoljnog darivanja krvi.

Akcija je provedena 
u suradnji s aktivom do-
brovoljnih darivatelja 
krvi Kaznionice u Lepo-
glavi, odazvalo joj se 69 
djelatnika lepoglavske 
kaznionice, a tom je pri-
godom prikupljeno 60 
doza krvi, za potrebe li-

ječenja pacijenata Opće 
bolnice Varaždin. 

Akcija je održana u 
restoranu “Ivančica” u 
Lepoglavi, a provela ju 
je ekipa Transfuziološke 
službe Opće bolnice Va-
raždin.

Započele pripreme za ovogodišnji 
Međunarodni festival čipke

Bajkovita 
kraljevska čipka 
Bajkovita kraljevska čipka bit će tema ovo-
godišnjeg, 23. Međunarodnog festivala čipke 
u Lepoglavi, koji će biti održan od 13. do 15. 
rujna.

Organizacijski od-
bor festivala izvijestio 
je kako će zemlja - par-
tner ovogodišnjeg festi-
vala čipke u Lepoglavi 
biti - Kraljevina Špa-
njolska.

- Međunarodni fe-
stival čipke centralna je 
kulturna manifestacija 
Grada Lepoglave kojom 
se predstavlja kultura i 
baština grada, koji se 
zahvaljujući lepoglav-
skoj čipki nalazi na pre-
stižnoj UNESCO-voj listi 
- poručio je gradonačel-
nik Marijan Škvarić na 
sastanku Organizacij-
skog odbora festivala.

Uz brojne domaće 

izlagače, svoj su dola-
zak na 23. Međunarod-
ni festival čipke naja-
vili izlagači iz osam 
zemalja - Španjolske, 
Mađarske, Belgije, Ve-
like Britanije, Sloveni-
je, Estonije, Slovačke 
i Poljske. No, lista nije 
konačna budući da se 
očekuju potvrde dola-
ska izlagača iz još ne-
koliko zemalja. Upravo 
će veliki broj izlagača iz 
drugih zemalja dodat-
no povećati kvalitetu i 
ponudu Festivala - ista-
knuto je na sastanku 
Organizacijskog odbo-
ra.

U lepoglavskoj knjižnici predstavljen roman - 
Šest milimetara

Ispovijest o boli i pobjedi
Toplim i nadahnutim predavanjem Josipa Pa-
vičić Berardini u lepoglavskoj je knjižnici pred-
stavila svoj roman Šest milimetara – Ispovijest 
o boli i pobjedi.

Roman je to o borbi 
s teškom bolešću koja je 
autorici dijagnosticirana 
u 35. godini života, o ko-
jem je autorica govorila 
pred lepoglavskom publi-
kom.

Valja istaknuti kako 
je u siječnju Ministarstvo 
kulture Gradskoj knjižni-
ci Ivana Belostenca u Le-
poglavi dodijelilo 6 tisuća 
kuna investicijske potpo-
re za kupnju računala.

Počast Dragutinu Naglašu odana je i kod spomen obilježja u 
Parku hrvatskih branitelja

Djelatnici Kaznionice odazvali su se na prvu ovogodišnju akciju 
darivanja krvi 

Organizacijski odbor 23. Međunarodnog festivala čipke održao je 
prvu sjednicu 

Josipa Pavičić Berardini u Lepoglavi je predstavila roman - Šest milimetara
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Zajednica sportskih udruga Grada Lepoglave organiziraa izbor najsportaša

Laureati - Mario Musulin i Tea Hojsak
Zajednica sportskih udruga Grada Lepoglave izabrala je najbolje sportaše i 
sportske ekipe Grada Lepoglave u 2018. godini. Nagrade su im uručene na 
svečanosti održanoj 8. veljače u čitaonici Gradske knjižnice Ivana Belosten-
ca u Lepoglavi.

Najboljom sportašicom 
u 2018. godini proglašena 
je Tea Hojsak iz Ženskog 
nogometnog kluba Lepo-
glava, a najboljim spor-
tašem Mario Musulin iz 
Sportsko penjačkog kluba 
“Direkt”. Najboljom žen-
skom sportskom ekipom 
proglašen je Ženski nogo-
metni klub Lepoglava, a 
najboljom muškom eki-

pom Kuglački klub Lepo-
glava.

Dodijeljena su i pri-
znanja za najbolje mlade 

sportaše. Najboljom mla-
dom sportašicom Grada 
Lepoglave u 2018. godini 
proglašena je Mia Ribić iz 

Ženskog odbojkaškog klu-
ba Lepoglava, a najboljim 
mladim sportašem - Patrik 
Vučković, iz Karate kluba 

Lepoglava. Priznanje za 
perspektivnu mladu spor-
tašicu primila je Katarina 
Briški iz Ženskog nogo-
metnog kluba Lepoglava, 
a za perspektivnog mladog 
sportaša - Leon Butko iz 
Karate kluba Lepoglava. 
Perspektivnom mladom 
ekipom proglašen je Žen-
ski odbojkaški klub Lepo-
glava.

Najuspješniji sportaš 
veteran u 2018. godini 
bio je Zlatko Turk iz Ku-
glačkog kluba Lepoglava.
Titulu trenera, odnosno 
trenerice godine ponijela 
je Stela Gotal iz Ženskog 
nogometnog kluba Lepo-
glava.

Posebno priznanje za-
služnom sportskom djelat-
niku pripalo je Jerku Kosu 
iz Planinarskog društva 
“Pusti duh”, dok je prizna-
nje za poseban doprinos 
sportu Grada Lepoglave 
dodijeljeno Udruzi za sport 
i rekreaciju “Sport za sve” 
iz Višnjice.

Laureatima su čestitke 

uputili zamjenik grado-
načelnika Hrvoje Kovač i 
predsjednik Gradskog vije-
ća Robert Dukarić, koji su 
pritom istaknuli izdašniju 
financijsku potporu sportu 
u Gradu Lepoglavi. 

- Željeli bismo da u slje-
dećoj godini imamo još 
napetiji izbor, odnosno još 
više kandidata za dodje-
lu ovih prestižnih titula. 
Obećajem sportašima i još 
veću financijsku i materi-
jalnu podršku. Pritom od 
sportaša očekujem da svo-
jim zalaganjima opravda-
ju ta ulaganja - poručio je 
Tonko Županić, predsjed-
nik Zajednice sportskih 
udruga Grada Lepoglave. 

Predsjednik Gradskog 
vijeća Robert Dukarić na 
skupštini je pozvao po-

sebice mlade da se bave 
sportom, ne samo zbog 
zdravlja, već i zbog vlastite 
“nadogradnje”.

Zamjenik gradonačel-
nika Hrvoje Kovač i ovom 
se prigodom osvrnuo na 
projekt financiranja Nogo-
metne akademije NK Va-
raždin.

- Želim da novci osta-
nu u Lepoglavi i da njima 
financiramo naše klubove 
i sportaše. Ako će netko 
iskakati talentom i kvalite-
tom, on će prirodnim pu-
tem otići u neku drugu sre-
dinu koja će mu omogućiti 
daljnji sportski razvoj. Na-
ma je bitno osigurati bazu, 
odnosno uvjete za početak 
bavljenja sportom - rekao 
je dogradonačelnik Kovač.

DOGAĐANJA SPORT

Nastavljena tradicija na blagdan Sveta tri kralja 

Služena misa na 
Ravnoj gori
Blagdan Sveta tri kralja i ove su godine brojni planinari i izletnici proveli na 
Ravnoj gori, gdje je u kapeli Sveta tri kralja, koju je još 1619. godine dao izgra-
diti grof  Ivan II Drašković, služena sveta misa koju je predvodio bednjanski 
župnik vlč. Neven Blažon. 

Grad Lepoglava i Opći-
na Bednja i ove su godine 
za njih pripremili besplat-
no kuhano vino i čaj, koje 
su im podijelili zamjenik 
lepoglavskog gradonačel-
nika Hrvoje Kovač i bed-
njanski načelnik Damir 
Poljak.

Većina izletnika na 
Ravnoj gori okrijepili su 
se i u oba planinarska do-
ma, koja su bila otvorena 
za ovu prigodu.

Zabilježeno

Izviđači na zimovanju 
u Belecgradu
I ove je godine Odred izviđača Lepoglava svoje članove odveo na zimovanje. 
Ovoga puta odredište im je bila planinarska kuća Belecgrad. 

Tridesetak izviđača u 
njoj su, od 3. do 6. siječ-
nja, učili izviđačke vješti-
ne, upoznali su se s razli-
čitim tipovima vatrišta, 
otkrivali tragove živo-
tinja u snijegu te učili o 
pravilnom razvrstavanju 
otpada. Uz učenje i usva-
janje novih znanja i vje-
ština poletarci su uživali 
i u igranju društvenih 
igara, igrama na otvore-
nom te u šetnji do utvrde 
Belecgrad.

Novi projekt Nezavisne udruge mladih

Ostvari svoj potencijal!
Nezavisna udruga mladih prijavila je na natječaj “Društveni kapital zajedni-
ce” projektni prijedlog „Ostvari svoj potencijal“.

Nacionalna zaklada 
za razvoj civilnoga druš-
tva prepoznala je njegovu 
kvalitetu i važnost te je 
odobrila financiranje pro-
jekta u iznosu od gotovo 
30 tisuća kuna.

Cilj projekta je kroz 
provođenje određenih ak-
tivnosti povećati razinu 
znanja i ojačati vještine 
kod mladih ljudi, te ih po-
taknuti na iskorištavanje 
vlastitih potencijala i mo-
tivirati ih za ostvarenje 
uspješnih karijera.

U okviru projekta, ko-

ji će se provoditi tijekom 
2019. godine, već je odr-
žano uvodno predavanje 

na kojem je predstavljen 
novi projekt Nezavisne 
udruge mladih.

Tople su napitke dijelili zamjenik gradonačelnika Hrvoje Kovač i načel-
nik Bednje - Damir Poljak

Zimovanje je bila prigoda za igru na otvorenom

Nezavisna udruga mladih predstavila je novi projekt - Ostvari svoj potencijal Laureati izbora za najbolje sportaše Lepoglave su Mario Musilin i Tea Hojsak

Svečanost proglašenja održana je u čitaonici lepoglavske knjižnice

Dobitnici priznanja Zajednice sportskih udruga Grada Lepoglave

Mia Ribić i Patrik Vučković najbolji su mladi sportaši Lepoglave

Najboljom ženskom 
sportskom ekipom 
proglašen je Ženski 

nogometni klub 
Lepoglava, a najboljom 

muškom ekipom 
Kuglački klub Lepoglava

Održana redovna skupština Nezavisne 
udruge mladih

NUM ostvario 
prihode veće od 
pola milijuna kuna
Na sjednici redovne izborne skupštine Ne-
zavisne udruge mladih podnijeto je izvješće 
o poslovanju u protekloj godini, u kojem je 
posebno istaknuto kako su lani ostvarili  re-
kordni prihodi od osnutka Udruge, u iznosu od 
552.553 kuna.

Čak 60 posto priho-
da ostvareno je kroz 
fondove Europske uni-
je, što je rezultat kojim 
se može pohvaliti tek 
mali broj udruga na 
području Republike Hr-
vatske, a koji će, poruči-
li su u NUM-u, nastojati 
i dodatno unaprijediti 
u godinama koje dola-
ze. 

Na ovogodišnjoj 
su Skupštini usvojene 
promjene Statuta Ne-
zavisne udruge mladih, 
kojima će se nastojati 
unaprijediti rad Udruge 
za naredno razdoblje. 
Promjene se prvenstve-
no odnose na ukidanje 
tijela nadzornog odbo-
ra te formiranje uprav-
nog odbora Nezavisne 
udruge mladih, koji se 
sastoji od 3 člana, koji 
ravnopravno zastupaju 
i predstavljaju Udrugu.

U novi upravni od-
bor Nezavisne udruge 
mladih, s mandatom na 
dvije godine, izabrani 
su Tanja Mravlinčić, 
Marko Belač i Dario 
Milec, koji su, prema 
Statutu, među sobom 
za predsjednika uprav-

nog odbora Nezavisne 
udruge mladih odabra-
li - Darija Mileca.

Promjene u Statutu 
odnosile su se i na član-
stvo u Nezavisnoj udru-
zi mladih pa će se, u 
skladu s promjenama, 
brisati status pridruže-
nih članova, odnosno 
članova starijih od 30 
godina.

Brisani članovi mo-
ći će se Udruzi pridru-
žiti kao redovni članovi 
te aktivno sudjelovati 
u njenom radu, no ne-
će moći biti birani u 
upravni odbor Udruge.

Na sjednici je doni-
jet i financijski te ope-
rativni plan za 2019. 
godinu, a prihvaćen je 
i novi iznos članarine, 
koji sada iznosi 100 
kuna, odnosno 50 kuna 
za studente i srednjoš-
kolce.

Na prvenstvu Varaždinske županije

Kuglačima 
Lepoglave prva tri 
mjesta 
Kuglači Kuglačkog kluba Lepoglava uspješno 
su nastupili na prvenstvu parova Varaždinske 
županije, koje je održano u Varaždinu. 

U konkurenciji 15 
kuglačkih parova prva 
tri mjesta osvojili su 
upravo kuglači Lepo-
glave.

Prvo mjesto osvojio 
je par Vresk - Borčak, 
drugo par Posavec – 
Kalauz, a treće Barač - 
Mostečak.

U novi pravni odbor Nezavisne udruge mladih izabrani su Tanja 
Mravlinčić, Marko Belač i Dario Milec

Na kuglačkom prvenstvu parova Varaždinske županije kuglači iz 
Lepoglave ostvarili su uvjerljivu pobjeduČak 60 posto prihoda 

NUM je ostvario kroz 
fondove Europske 

unije, što je rezultat 
kojim se može pohvaliti 
tek mali broj udruga u 

Hrvatskoj
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Na temelju odredbe članka 8. Programa potpore poljoprivredi i ruralnom razvoju za 2019. godinu (‘’Službeni vjesnik Varaždinske županije’’ br. 

88/18) gradonačelnik Grada Lepoglave objavljuje sljedeći

JAVNI POZIV
za dodjelu potpora male vrijednosti u poljoprivredi za 2019. godini
1. PREDMET JAVNOG POZIVA
Dodjela potpora male vrijednosti u poljopri-
vredi i ruralnom razvoju na području grada 
Lepoglave u 2019. godini za mjere:

Mjera 1. Umjetno osjemenjivanje plotkinja
Pravo na potporu za umjetno osjemenjivanje 
odobrit će se poljoprivednom gospodarstvu 
koja za svoje krave i krmače koristi uslugu 
ovlaštene veterinarske organizacije. Subven-
cija će se isplaćivati u 100% iznosu za prvo 
umjetno osjemenjivanje plotkinje.
Isplata subvencija će se provesti na temelju 
zaključenog ugovora sa ovlaštenom veteri-
narskom organizacijom odnosno na temelju 
ispostavljenih faktura i evidencije o izvršenoj 
umjetnoj oplodnji na području grada Lepo-
glave u iznosu od 100% cijene navedene us-
luge.
Vlasnici koji su završili tečaj za umjetno osje-
menjivanje životinja i sami vrše umjetno 
osjemenjivanje životinje, ostvaruju subvenci-
ju u iznosu od 100% za dvije doze po plotkinji 
godišnje.
Vlasnici koji sami osjemenjuju svoje plotkinje 
trebaju u Jedinstveni upravni odjel Grada Le-
poglave donijeti potvrdu da su završili tečaj 
za umjetno osjemenjivanje, potvrdu nadlež-
ne ustanove o broju plotkinja, a na kraju mje-
seca fotokopiju reprodukcijske kartice osje-
menjene životinje i račun za sjeme. 
Ukupni iznos sredstava za dodjelu po ovoj 
mjeri iznosi 50.000,00 kuna.

Mjera 2. Sufinanciranje kupnje opreme za 
zaštitu višegodišnjih nasada u voćarstvu i 
vinogradarstvu
Grad Lepoglava ovom mjerom dodjeljuje 
bespovratna novčana sredstva za nabavu 
protugradnih mreža, zaštitnih ograda i ostale 
zaštitne opreme u voćarskoj i vinogradarskoj 
proizvodnji.
Potpora se odobrava u visini do 50% izno-
sa računa, a maksimalan iznos sredstava 
potpore po jednom korisniku iznosi najviše 
10.000,00 kn godišnje.

Mjera 3. Sufinanciranje malčiranja i stav-
ljanja u funkciju zapuštenog poljoprivred-

nog zemljišta
Grad Lepoglava ovom mjerom potiče obradu 
zapuštenog poljoprivrednog zemljišta na po-
dručju grada Lepoglave. 
Potpora se odobrava u visini do 70% izno-
sa računa, a maksimalan iznos sredstava 
potpore po jednom korisniku iznosi najviše 
5.000,00 kn godišnje.

Mjera 4. Sufinanciranje nastupa OPG-ova 
na sajmovima i izradu promotivnog mate-
rijala
Potpora se može dodijeliti za troškove zakupa 
i uređenja izložbenog prostora, opremanje i 
pripremanje štanda, kotizacije, uvrštavanje u 
sajamski katalog, troškovi promotivnih mate-
rijala.
Potpora se odobrava u visini do 50% prihvat-
ljivih troškova, a maksimalni iznos sredstava 
potpore po jednom korisniku iznosi najviše 
5.000,00 kuna.

2. KORISNICI POTPORE
Korisnik potpore je “jedan poduzetnik” - po-
ljoprivredno gospodarstvo upisano u Upisnik 
poljoprivrednih gospodarstava koje ima sje-
dište, odnosno prebivalište na području Gra-
da Lepoglave.
Pod poljoprivrednim gospodarstvom podra-
zumijevaju se obiteljska poljoprivredna gos-
podarstva (OPG), obrti, trgovačka društva i 
zadruge registrirane za obavljanje poljopri-
vredne djelatnosti.

3. ROKOVI ZA PODNOŠENJE ZAHTJEVA I 
DODJELU POTPORA
Prijave za dodjelu potpora podnose se Jedin-
stvenom upravnom odjelu Grada Lepoglave 
do kraja studenog 2019. godine, odnosno do 
utroška sredstava planiranih za proračunsku 
godinu.
Pravo na dodjelu potpora iz ovog Javnog po-
ziva ne mogu ostvariti oni koji imaju dugova-
nja prema Gradu Lepoglavi.

4. POTREBNA DOKUMENTACIJA
• ispunjeni prijavni obrazac,
• presliku osobne iskaznice,

• dokaz o upisu prijavitelja u Upisnik po-

ljoprivrednih gospodarstava,

• izvadak iz odgovarajućeg registra u koji 

je prijavitelj upisan,

• preslike računa, izvod iz bankovnog ra-

čuna ili druge vjerodostojne dokumenta-

cije ovisno o uvjetima za svaku pojedinu 

mjeru

• dokaz o vlasništvu ili zakupu zemljišta 

na ime podnositelja zahtjeva

• izjava o korištenim potporama male vri-

jednosti u tekućoj i prethodne dvije pro-

računske godine

5. NAČIN PODNOŠENJA ZAHTJEVA
Zahtjev za dodjelu potpora se podnosi na po-

sebnom obrascu koji se može preuzeti sa web 

stranice Grada Lepoglave www.lepoglava.hr 

kao i u prostorijama Jedinstvenog upravnog 

odjela Grada Lepoglave.

Zahtjev sa traženom dokumentacijom dostav-

lja se na adresu:

Grad Lepoglava
Jedinstveni upravni odjel

Antuna Mihanovića 12
42250 Lepoglava

Sa naznakom
’Potpore u poljoprivredi - za javni poziv’’

6. OSTALE ODREDBE
U postupku ocjene prijave, Jedinstveni uprav-

ni odjel Grada Lepoglave utvrđuje da li su za 

dodjelu potpore ispunjeni uvjeti propisani 

javnim pozivom i Uredbom de minimis, obav-

lja terensku provjeru, daje prijedlog odluke o 

dodjeli gradonačelniku, a odluka gradonačel-

nika s ugovorom o dodjeli potpore dostavlja 

se korisniku potpore, čime se potpora smatra 

dodijeljenom, bez obzira na vrijeme isplate.

Grad Lepoglava zadržava pravo izmjene i 

poništenja ovog Javnog poziva, pri čemu ne 

snosi nikakvu odgovornost prema podnosi-

teljima zahtjeva glede troškova sudjelovanja.

GRADONAČELNIK
Marijan Škvarić, dipl.ing.

Na temelju točke V. Programa mjera poticanja razvoja malog i srednjeg poduzetništva na području grada Lepoglave za 2019. godinu (‘’Službeni 
vjesnik Varaždinske županije’’ br. 88/18) gradonačelnik Grada Lepoglave objavljuje sljedeći

JAVNI POZIV
za dodjelu potpora male vrijednosti za poticanje razvoja

malog gospodarstva na području grada Lepoglave u 2019. godini
1. PREDMET JAVNOG POZIVA
Dodjela potpora male vrijednosti za poticanje 
razvoja malog gospodarstva (poduzetništva i 
obrta) na području grada Lepoglave u 2019. 
godini za:

I. POTPORE ZA SUFINANCIRANJE NABAV-
KE OPREME I INVENTARA TE ULAGANJA U 
STANDARDE  KVALITETE
Potpora se može dodijeliti za nabavu stroje-
va, alata, opreme, certificiranje sustava, proi-
zvoda, troškove stjecanja prava uporabe zna-
ka Hrvatska kvaliteta, Izvorno hrvatsko, ISO, 
HACCP i drugih znakova izvornosti i zemljo-
pisnog porijekla.
Potpora se odobrava u visini do 50% prihvat-
ljivih troškova, a maksimalni iznos sredstava 
potpore po jednom korisniku iznosi najviše 
15.000,00 kuna.

II. POTPORE ZA SUFINANCIRANJE NASTU-
PA PODUZETNIKA NA SAJMOVIMA, IZLOŽ-
BAMA TE IZRADU PROMOTIVNIH MATERI-
JALA
Potpora se može dodijeliti za troškove zaku-
pa izložbenog prostora, uređenje, oprema-
nje i pripremanje štanda, troškovi prijevoza, 
transportni troškovi izložaka, uvrštavanje u 
sajamski katalog, troškovi promotivnih ma-
terijala.
Potpora se odobrava u visini do 50% prihvat-
ljivih troškova, a maksimalni iznos sredstava 
potpore po jednom korisniku iznosi najviše 
10.000,00 kuna.

2. KORISNICI
Korisnici potpora mogu biti subjekti malog 
gospodarstava utvrđeni Zakonom o poticanju 
razvoja malog gospodarstva tj. isključivo mi-
kro subjekti malog gospodarstva ( prosječno 
godišnje imaju zaposleno manje od 10 rad-
nika, odnosno prema financijskim izvješći-
ma za prethodnu godinu ostvaruju godišnji 
poslovni prihod u iznosu protuvrijednosti 
do 2.000.000,00 eura ili imaju ukupnu aktivu 
ako su obveznici poreza na dobit, odnosno 
dugotrajnu imovinu ako su obveznici pore-
za na dohodak u iznosu protuvrijednosti do 
2.000.000,00 eura) pod uvjetom da imaju re-
gistrirano sjedište/prebivalište na području 
grada Lepoglave.

3. ROKOVI ZA PODNOŠENJE ZAHTJEVA I 
DODJELU POTPORA
Zahtjevi za dodjelu potpore dostavljaju se od 
dana objave ovog Javnog poziva, na poseb-
nom obrascu uz pripadajuću dokumentaciju, 
a rješavaju po redoslijedu zaprimanja do isko-
rištenja sredstava planiranih za tu namjenu u 
Proračunu Grada Lepoglave za 2019. godinu.

4. POTREBNA DOKUMENTACIJA
1. ispunjeni obrazac zahtjeva
2. preslika važećeg izvatka iz sudskog/

obrtnog ili drugog javnog registra ili 
preslika odobrenja za rad

3. potvrda Porezne uprave o nepostoja-
nju duga po osnovi javnih davanja ne 
starija od 30 dana od dana podnošenja 
prijave

4. izjava o dodijeljenim potporama male 
vrijednosti dodijeljenih u tekućoj i pret-
hodne dvije proračunske godine

5. preslike računa te dokaz o plaćanju 
(izvadak iz bankovnog računa ili drugi 
dokaz) - prihvatljivi su troškovi nastali 
tijekom 2019. godine

6. - preslike obrazaca JOPPD za proteklih 
12 mjeseci (za obveznike njihovog pod-
nošenja)
- za domaće radinosti i sporedna zani-
manja preslika PO-SD obrasca za 2018. 
godinu ili izjava pod materijalnom i ka-
znenom odgovornošću da je podnosi-
telj mikro subjekt malog gospodarstva 
(točka II. ovog Javnog poziva)

5. POSTUPAK I UVJETI DODJELE POTPORA
Prihvatljivi su računi izdani u 2019. godini te 
moraju biti izraženi u kunama. 

Trošak poreza na dodanu vrijednost nije pri-
hvatljiv kod odobrenja potpore za obveznike 
koji su u sustavu PDV-a na dan donošenja Od-
luke o dodjeli  potpore. 
Poduzetnici koji ostvarili potpore od Grada 
Lepoglave tijekom 2018. godine, ne mogu po 
istoj mjeri ostvariti potporu tijekom 2019. go-
dine.
Isti poduzetnik može po istoj mjeri ostvariti 
potporu samo jedanput tijekom 2019. godine.  
Poduzetnik ne smije imati dugovanja ni po 
kojoj osnovi prema Gradu Lepoglavi.
Na osnovi prijedloga Povjerenstva kojeg će 
gradonačelnik imenovati svojom Odlukom, a 
koji provjerava dostavljenu dokumentaciju te 
u slučaju potrebe može tražiti njezinu nado-
punu, gradonačelnik svojom Odlukom dodje-
ljuje potpore male vrijednosti, s korisnikom 
se sklapa Ugovor o dodjeli sredstava i od tog 
trenutka se potpora smatra dodijeljenom bez 
obzira na datum isplate potpore.
U slučaju da poduzetnik stekne pravo na pot-
poru u trenutku kada po Javnom pozivu pre-
ostane manji iznos sredstava od pripadajućeg 
iznosa potpore, poduzetniku će se dodijeliti 
potpora u visini preostalog iznosa.
Podnositelj zahtjeva nema pravo na potporu 

ukoliko je za istu namjenu primio potporu iz 
drugih izvora.
Neće se uzeti u razmatranje prijave: 

• podnositelja koji nema registrirano sje-
dište/prebivalište na području grada 
Lepoglave

• podnositelja koji ima nepodmireni 
dug prema Gradu Lepoglavi s bilo koje 
osnove

• podnositelja koji ima dug po osnovi jav-
nih davanja o kojima evidenciju vodi 
Porezna uprava

• podnositelja koji se bavi trgovinom, 
primarnom poljoprivrednom proizvod-
njom, točenjem pića, kockanjem, kladi-
oničarskim ili sličnim djelatnostima

• podnositelja koji imaju blokirani račun
• - podnositelja nad kojima je otvoren 

stečajni postupak ili postupak likvidaci-
je

• podnositelja nad čijim je pojedinačnim 
vlasnicima je otvoren predstečajni, ste-
čajni postupak ili postupak likvidacije

• udruga, 
•  fizičke ili pravne osobe koje obavljaju 

djelatnost slobodnih zanimanja (npr. 
samostalna djelatnost zdravstvenih 
djelatnika, odvjetnika, javnih bilježni-
ka, tumača, prevoditelja i sl.)

6. NAČIN PODNOŠENJA ZAHTJEVA

Zahtjev za dodjelu potpora se podnosi na po-
sebnom obrascu koji se može preuzeti sa web 
stranice Grada Lepoglave www.lepoglava.hr 
kao i u prostorijama Jedinstvenog upravnog 
odjela Grada Lepoglave. 
Nepotpune prijave kao i one koje ne ispunja-
vaju uvjete te nisu podnesene na propisani 
način neće se razmatrati, o čemu će se pod-
nositelji biti obaviješteni pisanim putem te na 
iste nema pravo žalbe.
Zahtjev sa traženom dokumentacijom dostav-
lja se isključivo poštom i to preporučenom 
pošiljkom na adresu: 

Grad Lepoglava
Jedinstveni upravni odjel

Antuna Mihanovića 12
42250 Lepoglava

Sa naznakom
‘’Javni poziv- potpore za gospodarstvo’’

U slučaju nejasnoća i dodatnih pitanja može-
te se obratiti na tel: 042/494-313 ili na mail: 
maja.poje@lepoglava.hr.

GRADONAČELNIK
Marijan Škvarić, dipl.ing.
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Noć muzeja prvi puta organizirana i u Lepoglavi

Bojama i svjetlom naglašena 
ljepota i raskoš lepoglavske čipke
Izuzetno posjećenoj kulturnoj manifestaciji - Noć muzeja, ove se godine pridružila i Lepoglava. U noći, u kojoj muzejske ustanove 
diljem Hrvatske besplatno otvaraju vrata posjetiteljima, oni koji su posjetili Dom kulture u Lepoglavi mogli su uživati u ljepoti le-
poglavske čipke, koja je bila predstavljena na drugačiji, moderni način.

- Ova je noć bila još 
jedna svetkovina lepo-
glavske čipke, koju smo 
predstavili igrajući se bo-
jama i svjetlom. Tako smo 
našoj čipki dali dodatni 
sjaj - rekla je Ljubica 
Dubovečak, direktorica 
ureda Turističke zajed-
nice Grada Lepoglave, 
i istaknula kako je Noć 
muzeja bila prigoda da 
se javnosti, osim na Me-
đunarodnom festivalu 
čipke, još jedan put pred-
stavi raskoš i ljepota ove 
vrijedne tradicijske bašti-
ne Lepoglave.

Posjetiteljima koji su 
odlučili u Noći muzeja 

posjetiti Dom kulture, a 
prema riječima organi-
zatora bilo ih je gotovo 
tisuću, predstavljeno je 
dvjestotinjak eksponata. 
Uz prekrasne primjerke 
lepoglavske čipke i pre-
zentaciju njene izrade, 
predstavljeni su i plaka-
ti koji prikazuju novu 
dimenziju lepoglavske 
čipke te tiskani i video 
materijali koji govore o 
lepoglavskoj čipki.

Noć muzeja u Lepo-
glavi ponudio je program 
i za najmlađe posjetitelje. 
Održana je radionica “I 
mi znamo špice delati”, 
na kojoj su sudjelovala 

djeca - polaznici dječjih 
radionica Gradske knjiž-
nice Ivana Belostenca. Za 
starije posjetitelje lepo-
glavska umjetnica Snje-
žana Varović održala 
je zanimljivu radionicu 
izrade suvremenog naki-
ta od čipke.

Noć muzeja u Lepo-
glavi dodatno su pred-
stavom obogatili mladi 
glumci Hrvatskog narod-
nog kazališta iz Varaždi-
na, koji su nastupili uz 
glazbenu pratnju britan-
skog kompozitora Nigela 

Osborna.
Brojni su posjetitelji, 

ovom prigodom, iskori-
stili priliku fotografirati 
se uz šator od čipke ja-
panske umjetnice Akiko 
Sato.

- Vjerujem da smo, 
uključivši se u Noć mu-
zeja, ovoj kulturnoj ma-
nifestaciji, kao i posjeti-
teljima, ponudili vrijedan 
sadržaj – poručio je le-
poglavski gradonačelnik 
Marijan Škvarić i dodao-
da kako se nada da će u 
nekoj od budućih Noć 
muzeja u Lepoglavi po-
sjetiteljima vrata otvoriti 
i budući muzej “Centar 
pavlina”.

Organizatori događa-
nja kojim se Lepoglava po 
prvi puta uključila u Noći 
muzeja bili su Turističko 
kulturno - informativni 
centar, Turistička zajed-
nica Grada Lepoglave i 
Ekomuzej Lepoglava.

Bojama i svjetlom naglašena je ljepota lepoglavske čipke

Snježana Varović održala je zanimljivu radionicu

Za najmlađe je organizirana radionica - I mi znamo špice delati Dom kulture je u Noći muzeja posjetilo gotovo tisuću ljudi

Ova je noć bila još 
jedna svetkovina 

lepoglavske čipke, koju 
smo predstavili igrajući 

se bojama i svjetlom. 
Tako smo našoj čipki 

dali dodatni sjaj – rekla 
je Ljubica Dubovečak, 

direktorica ureda 
Turističke zajednice 

Grada Lepoglave


